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Ïàðëàìåíòàðíèòå
èçáîðè - íà 2 îêòîìâðè
Гълъб Донев е новият служебен министър-председател

Стр. 4

Президентът Румен Радев
издаде указ, с който насрочи
изборите за 48-то Народно
събрание на 2 октомври.
Преди това той разпусна
досегашния парламент и на-
значи служебно правителст-
во с министър-председател
Гълъб Донев.

В служебния кабинет ще
има четирима вицепремиери
- Лазар Лазаров, който ще е
и социален министър, Хрис-
то Алексиев, който ще огла-
ви транспортното министер-
ство, Иван Демерджиев, кой-
то застава начело на МВР, и
Атанас Пеканов, който ще

отговаря за управлението на
европейските средства.

Това ще е стотното пра-
вителство и осмото служеб-
но от началото на демокра-
тичните промени, което ще
управлява държавата до из-
бирането на редовен каби-
нет. Основната задача на

1267,53 лева са нужни на месец за издръжка на сам човек. За
храна харчим 38,2% от общия разход. За тричленно семейство
сумата за живот без лукс е 2282 лева на месец.

1267 ËÂ. ÇÀ ÈÇÄÐÚÆÊÀ ÍÀ ×ÎÂÅÊ

Във Варна бе открито XXVI издание на Международния панаир на занаятите и изкуствата
“Булгарика”. Той е най-голямото арт изложение в България и в него участват най-добрите
автори в областта на изящното и приложно изкуство, художествените занаяти, музиката
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служебните министри е да
подготвят и проведат пред-
срочните парламентарни из-
бори. Задачите и приорите-
тите им ще бъдат представе-
ни днес на церемония в Гер-
бовата зала на “Дондуков” 2.
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НЯКОЛКО ÄÓÌÈ

анни на Евробарометър сочат,
че 87 на сто от предприемачите у
нас смятат, че корупцията е “ши-
роко разпространена”. За бизнеса
проблемът е във “финансирането
на партии в замяна на обществени
договори или влияние върху създа-
дената политика”. И в липсата на
наказания.

Хората си мислят, че има ко-
рупция. Казваше го Румяна Бъчва-
рова, началник на кабинета на
Борисов, вицепремиер и вътрешен
министър. Въобразяваме си, каза-
но иначе. Чудна опорка на ГЕРБ и
сие! Би трябвало бизнесът, който
има пряк контакт с администрация
и политици, да дава по-различен
отговор. Оказва се, че не е така
дори и днес.

Ако някой си е мислел, че за
половин година “усещането” за
корупция рязко ще спадне, жесто-
ко се е лъгал. Няма как да стане,
след като в държавата на всички
нива, във всички структури, добре
защитени функционират “оазиси”
на мафията. Армия от “калинки” и
“бели якички” им гарантира сигур-
ност и спокойствие.

Мафията няма да се даде без
бой. Паяците от тъмното плетат
мрежи. А масовото облъчване с
измишльотини води до жалба по
стария режим. Това е целта - да се
спасят каналите от времето на
ГЕРБ, когато всичко течеше към
обръчите от фирми на Модела.
Инженерните проекти на паралел-
ната власт показват как работи
схемата.

Ïàÿöèòå
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961 млн. лв. повече е инве-
стирала държавата в образова-
ние и наука през последните
седем месеца. От тях в детски-
те градини, училищата и уни-
верситетите са влезли 785 млн.
лв. над средствата от 2021 г.
За наука са отделени 176 млн.
лв. допълнително в сравнение
с миналата година.

Това отчете вчера ведомст-
вото в края на мандата на пра-
вителството. Министър Нико-
лай Денков потвърди, че не би
приел да остане на поста в слу-
жебно правителство.

Акад. Денков отчете още,
че кабинетът е спазил обеща-
нието си средната учителска
заплата да е с 25% по-висока
от средната за страната, а дет-
ските градини да са безплатни.
През тази година са били по-
вишени и средствата за
издръжка и за материалната
база в забавачките и училища-
та. Повече пари са били от-
пуснати за храна на децата до
IV клас и за стипендиите на
учениците. Отделно от това
242,6 млн. лв. са влезли през
тази година в предучилищното
и училищното образование
чрез 21 национални програми.

1267,53 лева са нужни на месец за
издръжка на един работещ, който живее
сам. Това сочат данните на Института за
социални и синдикални изследвания към
КНСБ за второто тримесечие на годината.
За храна са нужни 483,60 лева или 38,2%
от общия разход.

За тричленно семейство от двама рабо-
тещи и едно дете сумата за живот без лукс
е 2282 лева на месец. От началото на годи-
ната доходът, необходим за издръжка, на-
раства с малко над 4 на сто, а на годишна
база - с 15,6 на сто, обяви президентът на
КНСБ Пламен Димитров. Така на един ра-
ботещ са му нужни 200 лв. повече, откол-
кото през юни миналата година, а за трич-
ленно домакинство - около 360 лв. повече.

 Данните на синдиката сочат, че над 1,7
милиона души получават заплата под сума-
та, нужна за издръжка. Това са близо две
трети от работещите.

Ускорено нарастване за последното
тримесечие се наблюдава при хляба и зърне-

От 1 август направлението за хо-
спитализация се издава само електрон-
но, напомниха от Министерството на
здравеопазването. Досега това става-
ше както в тестова среда, така и реал-
но, преди официалния старт на проце-
са. Според “Информационно обслуж-
ване” над 200 болници са интегрира-
ли системите и ще регистрират паци-
енти с електронни направления.

Идеята е електронната хоспитали-
зация да улесни както пациентите, ко-
ито вече няма да носят хартиени до-
кументи, така и лечебните заведения,
където регистрацията на пациент ще
отнема няколко секунди. Процесът от
постъпването на пациента в лечебно-
то заведение през диагностиката и ле-
чението му до издаването на епикри-
зата става дигитален. Всички медицин-
ски документи ще бъдат част от съот-

Заради започнало преуст-
ройство на красива и емблема-
тична сграда в центъра на Со-
фия сред столичани назрява не-
доволство. Става дума за т.нар.
Банкерска сграда на ул. “Иван
Вазов” 1 на ъгъла с ул. “Г.С.
Раковски”, по която започна
реконструкция с цел да се при-

Íàçðÿâà íåäîâîëñòâî ñðåùó ïðåóñòðîéñòâî íà ñòîëè÷íà ñãðàäà
бави мансарден етаж. Според
решение на главния архитект
Здравко Здравков от началото
на юли се разрешава да се
извърши промяна на наклона и
вида на покрива на съществува-
щата сграда. Тя е паметник на
културата и е построена за бан-
ка на три етажа през 1912 г. по

проект на известния архитект
Никола Лазаров. По-късно друг
прочут архитект - Георги Фин-
гов, печели конкурс и я надст-
роява с два етажа. В нея е бил
работният кабинет на банкера
Атанас Буров. През 1978 г.
сградата получава статут на не-
движима културна ценност с на-

ционално значение.
Първото разрешение за из-

граждане на мансарден етаж е
дадено от министъра на култу-
рата Боил Банов през 2019 г. с
аргумента, че инвестиционните
намерения не предвиждат про-
мяна на предназначението на
сградата и не засягат фасадата й.

Според експерти ще бъде
променен стилът и визията на
сградата в ущърб на архитекто-
никата и изявата на обемно-про-
странствените и композицион-
ни компоненти и съотношения,
а куполът ще бъде грубо при-
клещен от нехарактерните ман-
сардни колажи.

Åëåêòðîííîòî íàïðàâëåíèå
çà õîñïèòàëèçàöèÿ
âå÷å å çàäúëæèòåëíî

ветното пациентско досие. Чрез На-
ционалната здравно-информационна
система (НЗИС) в реално време ще
може да се види в кои болнични струк-
тури колко пациенти с какви диагнози
и кога са постъпили, както и как са
лекувани. Системата ще дава инфор-
мация в реално време и за свободни и
заети легла в клиники и отделения. Ре-
зултатите от проведените лаборатор-
ни изследвания ще отиват автоматич-
но от болничната система към НЗИС.

Към края на юли издадените елек-
тронни направления за хоспитализа-
ция са над 44 000. Сред лечебните
заведения, приели пациенти чрез тях,
са не само големи университетски и
областни болници, а и лечебници в по-
малки населени места като Чирпан, Ка-
занлък, Мездра, Ботевград, Етрополе
и други.

1267 ëåâà ñà íóæíè çà èçäðúæêà
íà åäèí ÷îâåê ìåñå÷íî

ните култури - 11,6%, месото - 9,4%, кон-
кретно при пилешкото - с около 42,7%, но
за година. Яйцата са поскъпнали с 6,5%,
млечните продукти - с 9,3%, животински и
растителни масла - с 7,9%. Най-голямото
увеличение на цените на тримесечна база
бележи групата “Електроенергия, газообраз-
ни и други горива” - 19,3%.

Проучването сочи още, че България е
страната в ЕС с най-голям процент хора,
които не могат да поддържат дома си адек-
ватно топъл през 2021 г. Те са били 23,7 на
сто. Затова от синдиката отново настояха
да се изработи ясна дефиниция за “енергий-
но беден”, а хората, попадащи в тази група,
да получават адекватни компенсации от
държавата през зимния сезон.

Като положителни тенденции от КНСБ
отчетоха, че икономиката се възстановява
след КОВИД-пандемията, като преработва-
щата промишленост расте с 21,1 на годишна
база, добивната промишленост - с 18,5%, а
енергетиката - с 14,1%.

Общо 40 млн. лв. допълни-
телно получиха висшите учи-
лища за издръжка и за ръст на
заплатите, заяви министър
Денков. Според него двукрат-
но са скочили стипендиите на

докторантите, осигурени са и
20 млн. лв. за възнаграждения-
та в БАН. През 2022 г. с 28,6
млн. лв. са подкрепени 14 мно-
гогодишни научни програми.

В началото на новата учеб-

на година ще заработи Единна
електронна платформа за об-
разователни услуги и
съдържание - т.нар. електро-
нен образователен облак, обе-
щаха от МОН. Той ще осигу-

ри достъп на всички учители,
ученици и техните родители
до наличните електронни об-
разователни ресурси, събрани
на едно място.

От министерството отчето-
ха още, че са приети промени
в Закона за предучилищното и
училищното образование, кои-
то осигуряват деполитизация
на образователната система.

Изменения в Закона за вис-
шето образование пък вече
регламентират съвместното
обучение на студенти от две и
повече висши училища, стату-
та и условията за прием на
докторанти, финансирани по
проекти, облекчен режим на
прием на студенти от истори-
ческата диаспора и др.

Минималната заплата за
преподавател във висше учи-
лище се увеличава от 1300 на
1500 лева със задна дата от 1
юли 2022 г. За целта правител-
ството отпусна още 20 млн.
лева за възнагражденията на
академичния състав в държав-
ните университети. Парите ще
бъдат използвани за повишава-
не на заплатите както на асис-
тентите, така и на останалите
преподаватели.

961 ìëí. ëåâà ïîâå÷å çà
îáðàçîâàíèå ïðåç 2022 ã.
Кабинетът спази обещанието си средната учителска заплата да е с 25% по-висока
от средната за страната, отчете министър Николай Денков в края мандата

СНИМКА БТА
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“ ЦИТАТ НА ДЕНЯ

Êîéòî íå îòäåëÿ îò
çàëúêà ñè çà ñâîÿòà
àðìèÿ, ðàíî èëè êúñíî
ùå îòäåëÿ ìíîãî çàëöè
çà ÷óæäà àðìèÿ

Бившият военен министър
Драгомир Заков

“Законите на Борисов гарантират
студена зима, колабирала индустрия и
задлъжнели поколения. И всичко това,
за да се хареса на началниците, та дано
се препере. С цената на държава и на-
род, но да се върне във властта”, написа
в социалната мрежа председателят на
БСП Корнелия нинова.

“Чисто новият” Борисов, все едно
не е управлявал последните 12 години,
предлага няколко закона, за да спре кри-
зата с газа и цените на горивата, комен-
тира тя. По думите на Нинова лидерът
на ГЕРБ иска сто процента диверсифи-
кация на газа и прекъсване отношенията
с “Газпром”.

Борисов не знае и не казва откъде ще
вземе газ, на колко по-висока цена, по
коя тръба и с колко пари ще компенсира

КОРНЕЛИЯ НИНОВА:

Çàêîíèòå íà ÃÅÐÁ ãàðàíòèðàò ñòóäåíà
çèìà è êîëàáèðàëà èíäóñòðèÿ
Кръглата маса за борба с корупцията на Борисов виц ли е или
ще бъде открит урок как се краде, попита лидерът на БСП

индустрията и  домакинствата, подчер-
тава Нинова. “Всепризнатият ядрен спе-
циалист Борисов иска 100% диверсифи-
кация на ядреното гориво за АЕЦ “Коз-
лодуй”. Какво казва за това Агенцията
по ядрено регулиране? Защото тя се
произнесе, че това е невъзможно и опас-
но сега. Това за Борисов не е важно”,
посочва Нинова. “И накрая той агитира
за нови 8 самолета Ф-16. Защо не поча-
ка поне да дойдат онези първите, които
купи на чертежи?”, пита тя.

“И накрая най-важното му предло-
жение за изпиране: Борисов организира
кръгла маса за борба с корупцията. Това
виц ли е или ще бъде открит урок как се
краде?”, иронизира Нинова.

Коментарът на Нинова е по повод
изявление на Борисов, който представи

6 приоритета на ГЕРБ след предстоя-
щия вот. Той заяви, че политическата
сила, която ги възприеме, ще бъде съюз-
ник, и без да я споменава, насочи думи-
те си към ПП. “След два месеца ще имаме
59 депутати. С втората или първата
партия ще имаме голямо мнозинство да
приемем всички тези закони”, каза Бо-
рисов. Сред приоритетите му са при-
емане на закон за 100% диверсификация
от “Газпром” и дългосрочен договор за
над 10 г. за доставки на втечнен газ,
таван на цените на горивата от 2,70 лв.,
подписване на договор със САЩ за до-
ставка на още осем изтребителя Ф-16
блок 70. Борисов обеща 100% диверси-
фикация на доставките на руско ядрено
гориво, включително изграждане на нови
ядрени мощности, различни от руски,

както и устойчива цена на тока. Той дори
заговори за съдебна реформа и поиска
да организира кръгла маса по темата.

От ПП обаче отхвърлиха поканата
за съюз с ГЕРБ и отговориха с деклара-
ция в социалната мрежа. “Едва след като
имаме свободна и независима прокура-
тура с ясно понесена отговорност от г-
н Борисов, в България ще има не 6, а
600 общи точки в обществото за бъде-
щето на енергийната диверсификация, за
правовия ред и за евроатлантическото
ни бъдеще. През последните 7 месеца
Борисов “държеше 59-те си депутати
като слуги” и те положиха всички уси-
лия да препънат съдебната реформа. Г-
н Борисов трябва да бъде разследван
защо има златни кюлчета в нощното си
шкафче. Или бившите министри от ГЕРБ
да се крият зад депутатски имунитети,
докато не им се повдигат обвинения по
висящите им производства в прокурату-
рата”, пише още в позицията на ПП.

Президентът Румен
Радев подписа указ за
разпускане на 2 август
2022 г. на 47-то Народно
събрание. Държавният
глава насрочва избори за
Народно събрание на 2
октомври 2022 г.

Радев назначи служеб-
но правителство с преми-
ер Гълъб Донев. Лазар
Лазаров става вицепреми-
ер по социалните дейнос-
ти и служебен министър
на труда и социалната
политика.

Христо Алексиев е
назначен за заместник

За шест месеца са регистри-
рани с 1547 престъпления по-
малко в сравнение с 2021 г.,
което е 3,6% намаление спря-
мо същия период за 2021 г.
Регистрираните криминални
престъпления са 35 540, като
се отчита спад с 2%. Разкрива-
емостта е повишена с пет пунк-
та или 47%. Това отчете вчера
зам.-главният секретар на МВР
Станимир Станев при предста-
вяне на шестмесечния отчет на
дейността на вътрешното ми-
нистерство.

Намален е общият брой ре-
гистрирани корупционни пре-

Централната избирателна комисия (ЦИК) вече ра-
боти по подготовката на предсрочния парламентарен
вот наесен. Направено е пазарно проучване и ще се
закупят 10 хиляди ролки с термична хартия, необхо-
дими за машините за гласуване, които трябва да са
доставени най-късно на 15 септември, съобщиха от
комисията.

От ЦИК отчитат, че все още не е решен проблемът
със съхранението на устройствата, които в момента
са в частния склад на “Карго партнер”, за което се
плаща наем повече от половин година, тъй все още не
е осигурен подходящ държавен склад. Oт първия ден
на работата на служебното правителство отново ще се
поиска в спешен порядък намирането на имот за съхра-
нение на машините.

Една от първите задачи на ЦИК е да се обсъди под-
новяването на договора с частната фирма, която доставя
машините за гласуване, който изтече преди месец.

ÌÂÐ îò÷åòå ñ 1547
ïî-ìàëêî ïðåñòúïëåíèÿ
â ñðàâíåíèå ñ 2021 ã.

стъпления. Намаление се отчи-
та и при конвенционалната
престъпност. За първите шест
месеца на 2022 г. са проведени
114 спецоперации, от които 14
с партньорски служби.

При съвместни действия с
агенция “Митници” са иззети
над 60 млн. къса цигари и над
25 тона тютюн, което е увели-
чение съответно със 181,7% и
с 26%. Също така са задържани
201 кг хероин, 5 кг. кокаин, 403
кг канабис и 26 кг синтетични
наркотици.

Разследвани от МВР са
общо 88 803 досъдебни произ-

водства, повече от тях по об-
щия ред. Новообразувани са
над 42 хиляди производства, а
изпратени на прокуратурата са
48 490. От тях над 15 хиляди
са с мнение за повдигане на
обвинение.

Бойко Рашков отчете като

успех увеличението на заплати-
те на служителите в МВР с 20%.
По думите му такова увеличе-
ние досега не е имало и за целта
са осигурени 185 млн. лв. Също
така с актуализацията на бюд-
жета е осигурено увеличение на
парите за облекло от 400 на 800

лева. “За около половин година
успяхме да постигнем много и
се надявам това да бъде оцене-
но от всеки служител на МВР.
Убеден съм, че всеки от тях ще
започне да изпълнява още по-
добре служебните си задълже-
ния”, коментира Рашков.

Желева, а Димитър Стоя-
нов застава начело на
военното министерство.

Асен Меджидиев ще
оглави Министерството
на  здравеопазването,
Иван Шишков - на регио-
налното развитие и бла-
гоустройството, а Сашо
Пенов - на образование-
то и науката. Николай
Милков става служебен
министър на външните
работи. Правосъдното
министерство ще се ръко-
води от Крум Зарков. За
поста служебен министър
на културата е предпоче-

Ãúëúá Äîíåâ å ñëóæåáåí ïðåìèåð,
èçáîðèòå - íà 2 îêòîìâðè

ÖÈÊ òúðñè ïîìåùåíèå
çà ìàøèíèòå

министър-председател по
икономическите полити-
ки. Той ще оглави и Ми-
нистерството на транс-
порта и съобщенията.

Иван Демерджиев е
избран за вицепремиер по
обществения ред и сигур-
ност и служебен ми-
нистър на вътрешните
работи.

Служебен заместник
министър-председател по
управление на европей-
ските средства става от-
ново Атанас Пеканов. За
финансов министър е из-
брана Росица Велкова-

тен Велислав Минеков.
Росица Карамфилова-

Благова става служебен
министър на околната
среда и водите, Явор Ге-
чев - на земеделието, а
Никола Стоянов - на ико-
номиката и индустрията.

Начело на енергетика-
та застава Росен Христов,
на иновациите и растежа
- Александър Пулев, а на
туризма - Илин Димит-
ров. Весела Лечева е из-
брана за служебен ми-
нистър на младежта и
спорта, а Георги Тодоров
- на електронното управ-
ление.

Задачите и приорите-
тите на служебния каби-
нет ще бъдат представе-
ни днес на церемония в
Гербовата зала.

СНИМКА БТА



w
w

w
d

u
m

a
b

g
w

w
w

d
u

m
a

b
g

w
w

w
d

u
m

a
b

g
w

w
w

d
u

m
a

b
g

w
w

w
d

u
m

a
b

g

ИКОНОМИКА
2022

ВТОРНИК

2 АВГУСТ4

Според доклад на Ев-
ропейската комисия, в
който се прави анализ на
динамиката на цените на
хранителните продукти и
селскостопанските ресур-
си както в ЕС, така и в
останалия свят, хранител-
ните продукти за послед-
ната година са поскъпна-
ли средно с 12% в ЕС и с
23% по света, пише
campogalego.es.

Цените на хранител-
ните продукти достигна-
ха рекордно ниво в нача-
лото на настоящата 2022
г. Според юнските данни
има тенденция към посте-
пенно понижаване на це-
ните на световно ниво, а
в ЕС има не така ясна
стабилизация, тъй като

Áèçíåñúò ïàê ïðèçîâà çà
ïðåãîâîðè ñ „Ãàçïðîì”

Дори по някакво чудо да се
намери начин втечненият газ
да стигне до България, той ще
е с 35-40% по-скъп от този по
договора с “Газпром експорт”.
А като се добавят и неустой-
ките, които ще платим по кла-
узата “вземи или плати” в до-
говора ни с “Газпром екс-
порт”, този газ ще ни излезе
три пъти по-скъп от този, кой-
то имаме, но не взимаме. Това
се посочва в позиция на Асо-
циацията на организациите на
българските работодатели
(АОБР), в която членуват че-
тирите национално представе-
ни работодателски организа-
ции - АИКБ, КРИБ, БСК и
БТПП. Бизнесът коментира
заявката на премиера в остав-
ка Кирил Петков, че с енер-
гийния министър в оставка

Работодателите очакват зимата да има с до 40% по-скъп газ

Александър Николов са дого-
ворили 7 кораба с американ-
ски втечнен природен газ - по
един на месец между октом-
ври и април.

Бизнес организациите каз-
ват, че за тази година са осигу-

рени само три кораба, които
могат да осигурят по-малко от
50% от дефицита на природен
газ, който ще се появи в зим-
ните месеци. Те също така
изтъкват, че Петков не е дал
информация нито кой е достав-

чикът, нито на каква цена, нито
за трасетата за доставка и дру-
ги важни обстоятелства, които
българският бизнес, а и българ-
ското общество следва да зна-
ят.

“За всички разумно и обек-
тивно мислещи хора е повече
от ясно, че е безалтернативно
възстановяването на доставки-
те по съществуващия договор
с руската страна. Вече стана-
ха ясни откровените неистини
за оскъпяване с 11% при пре-
валутирането - не се оскъпява
с нито цент. Ако правителст-
вото не е наясно как се прави
превалутиране, да се консул-
тира с колегите си в Италия,
Германия, Франция, Австрия,
Словакия и Унгария”, се казва
в позицията на АОБР. Те при-
зовават служебното правител-

ство да решава неотложни
проблеми “с летящ старт”.

Преди ден енергийният
министър заяви пред БНТ, че
природен газ има. Според него
задачата е да се вземат такива
решения, които да направят
разходите за него социално
поносими. Tой не разбира
фиксацията на бизнеса в “Бул-
гаргаз” и оплакванията, че не
се знае дали е осигурен газ и
на какви цени. “Пазарът е от-
ворен. Ако не ти харесват ус-
ловията на държавната фирма,
отиваш при негови конкурен-
ти. В момента има достатъчно
газ”, каза той.

По думите на Николов по-
следното предложение във все
още активния договор между
“Булгаргаз” и “Газпромекс-
порт”, по който руската стра-
на спря доставките, е от стра-
на на “Булгаргаз”. “Няма нещо,
което “Булгаргаз” да можеше
да направи допълнително”,
обясни той. Според министъ-
ра за момента Европа не може
да оцелее без доставките на
“Газпромекспорт”. Диверси-
фикацията за България пък
може да достигне до опреде-
лен размер и момент и ако се
изпълнява договорът с “Газ-
пром”, ще има добър баланс и
цените могат да паднат.

Шест от деветте фонда за задължител-
но допълнително пенсионно осигуряване
са с отрицателна доходност за периода 30
юни 2020 г. - 30 юни 2022 г., показват
последните данни на Комисията за финан-
сов надзор, пише segabg.com. Над кризата
плуват основно малки фондове, които не
са показателни за общото състояние на
пазара. Доходността на универсалните
фондове за последните 24 месеца варира
до минус 2,29. Фондът с най-голям паза-
рен дял - “Доверие”, е с минус 1,60. Вто-
рият - “Алианц”, е с минус 0,11. “ДСК-
Родина” е с минус 2,24, “Съгласие” - с
минус 2,29, “ОББ” - с минус 0,01, а “Топ-
лина” - минус 1,74. “ЦКБ-Сила” е с 2,72
резултат, “Пенсионноосигурителен инсти-
тут” е на плюс с 1,5, а “Бъдеще” е с 0,99.

При доброволните, където са осигу-
ровките за трета пенсия и ограниченията
за инвестиции са по-леки, картината е
доста по-добра - тук само два фонда имат
отрицателна доходност (“Доверие” - ми-
нус 1,13 и “ДСК-Родина” - минус 1,15), а
има и фонд, постигнал доходност от 8,75
- “Съгласие”. “Алианц” е с 0,64, “ОББ” -
с 0,71, “ЦКБ-Сила” - с 5,22, “Бъдеще” - с

Стачките и недостигът на персонал
принуждават авиокомпаниите да отменят
хиляди полети. Това причинява дълги
опашки и чакайки с часове на големите
летища в Европа, надеждите за горещо
първо лято след широкоразпространени-
те локдауни и забрани за пътувания, са
попарени, пише Ройтерс в свой анализ.

След масовите съкращения на ра-
ботни места и заплати, когато КОВИД
спря пътуванията, служителите в инду-
стрията - от пилоти до превозвачи на
багаж, искат големи увеличения на
възнагражденията и по-добри условия
на труд. Имаше вълна от протести.
Например членовате на испанския
профсъюз на кабинния екипаж на

Ïðîèçâîäñòâîòî íà õðàíè
ñòàâà âñå ïî-ñêúïî

ЕС силно зависи от вноса
на зърнени култури за
добитъка и за консумация
от хората.

Средната цена в ЕС
на обикновената пшени-
ца през юни бе 388 евро
на тон, а на твърда пше-
ница - 518 евро, което е
с 84 и 90% повече, от-
колкото година по-рано.
Ечемикът се търгува
средно за 347 евро на
тон, което представлява
ръст на годишна база с
65%. В същото време
цената на царевицата
по юнски данни е 337
евро на тон или с 23%
повече, отколкото годи-
на по-рано.

Колкото до млечните
продукти, то цената им

остава на рекордно висо-
ко ниво в ЕС, с повише-
ние даже през юни. Най-
много в ЕС е поскъпнало
маслото - 7,2 евро на кг
през юни, което е със
77% повече спрямо годи-
на по-рано.

Покачването на цени-
те на фуража в ЕС гони
продажната стойност на
месото. Силно поскъпна
говеждото и пилешкото -
с 26%, по-малко свинско-
то - с 15%.

Торовете и дизелът
поскъпнаха средно с 82 и
85% съответно за послед-
ната година. При фос-
форните торове ръстът на
цените е със 130%, при
калийните - със 177%, а
при карбамида - със 75%.

Øåñò îò ôîíäîâåòå çà âòîðà ïåíñèÿ
ñà ñ îòðèöàòåëíà äîõîäíîñò

2,45, “Топлина” - с 1,16, а “Пенсионно-
осигурителен институт” - с 2,61.

Половината от инвестициите и балан-
совите активи на универсалните фондове
са в дългови ценни книжа, издадени или
гарантирани от държави или техните цен-
трални банки, от ЕЦБ, ЕИБ или междуна-
родни финансови организации - 50,46%
за деветте фонда, като по отделните фон-
дове делът на този тип инвестиции варира
от 16 до 65%. На следващо място по зна-
чимост са инвестициите в акции, дялове,
варанти и пр. - 38,57%, като тук делът им
в отделните фондове варира от 26 до 55%.
Данните са от последната справка на КФН,
която показва картината към 31 март.

9 месеца след историческия момент, в
който настъпи фазата на изплащане от
втория стълб на пенсионната система у
нас, все още съвсем малко българи са се
възползвали от правото си на втора пен-
сия. Това е разбираемо за тази начална
фаза, която настъпи миналата есен първо
за жените, родени в началото на 1960 г.
(право на втора пенсия се придобива при
навършване на възрастта за трета катего-
рия труд, без значение на стажа).

СНИМКА ЕМИЛИЯ КОСТАДИНОВА

Õàîñúò ñ ïîëåòèòå â Åâðîïà
áëîêèðà ëåòíèòå ïúòóâàíèÿ

Ryanair планират да стачкуват четири
дни в седмицата до януари следващата
година, за да отвоюват по-високо за-
плащане и по-добри условия на труд,
съобщи профсъюзът USO на 27 юли.
Стачката ще се провежда от понедел-
ник до четвъртък всяка седмица от
8 август до 7 януари 2023 г.

Летищата и авиокомпаниите се борят
да наемат повече работници, като търсят
от пилоти до персонал за сигурност и
граничен контрол. Много от тях напус-
наха по време на кризата. Ръководители-
те в индустрията казват, че е трудно да се
наемат хора за често физически натовар-
ваща, сравнително нископлатена работа
на летища, разположени извън града.
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КАРИКАТУРА НА ДЕНЯ

Конфликтен кърпеж
Юри МИХАЛКОВ

Точно така може да се
нарече уредената едно-
месечна деескалация на
сръбско-косоварския
сблъсък по такъв адми-
нистративен въпрос като
“националността” на
личните документи и на
регистрационните авто-
мобилни номера.

На 31 август косова-
ри и сърби отново може
да се изправят пред на-

силие и военен сблъсък,
защото Прищина изобщо
не отмени, а само отло-
жи с един месец решени-
ето си да смени от
сръбски на косоварски
личните документни и
автономерата на местно-
то сръбско население.
Очаква се до 31 август
да има опити за решава-
нето на проблема, но
дали те ще дадат резул-
тат?

Всъщност събития от
31 август е второто “из-
дание” на конфликта
между двете страни по
проблема. Първият бе на
20 септември 2021 годи-
на, когато косовските
сили за сигурност прину-
дително сваляха сръбски-
те номера от колите и ги
заменяха с косоварски,
като при това взимаха по
пет евро. В отговор

сръбското население за-
протестира и блокира
пътищата. След 10 дни
Белград и Прищина де
договориха за деескала-
ция на ситуацията в Се-
верно Косово и за създа-
ването на работна група,
която да намери дългос-
рочно решение да номе-
рата на превозните сред-
ства в региона. Но впос-
ледствие Прищина отка-
за да обсъжда темата,
което бе типично за кон-
фронтационния стил на
премиера Албин Курти.
Нещо повече, той разпа-
ли още повече огнището:
на 29 юни т.г. кабинетът
му удвои конфликтния
потенциал, който засег-
на не само автономера-
та, но и личните доку-
менти на сърбите, изда-
дени от Белград. Истина
е, че в началото на юли

сръбският президент
Александър Вучич преду-
преди какви мини крие
това и дори се обърна
към международната
общност да се включи в
решаването на въпроса,
но не бе чут.

Сега западните по-
кровители на Косово
трябваше да реагират в
авариен порядък, за да
укротят обстановката.

И за двете страни
въпросът с номерата и
личните документи е
въпрос на национална
идентичност. Затова мал-
ко вероятно е да напра-
вят своята крачка назад
за уреждане на пробле-
ма. Следователно, не
само сегашните, но и
евентуалните мерки око-
ло или след 31 август и
по-нататък също ще при-
личат на кърпеж.

Още от същото?
Мая ЙОВАНОВСКА

Данни на НСИ
хвърлят светлина върху
“приключението” да
правиш бизнес в Бълга-
рия и колко е животът
на родните компании.
Става въпрос за време,
по което управляваше
едно лице, заради което
хората излизаха ден след
ден на протести по пло-

щадите. Но той още
продължава да драпа за
власт, даже отпреди из-
борите се самопредлага
да е част от бъдещо пра-
вителство, независимо
дали първа или втора
политическа сила щял да
бъде след вота. Нищо, че
и бизнесът, и хората
бяха пропищели от не-
говото управление. Ос-
вен, разбира се, гарни-
турата, абонирана за
държавните поръчки и
европарите.

Ето какво съобщават
от НСИ. Само 5,1% от
фирмите оцеляват пет
години след като са били
отворени. От създадени-
те през 2015-а фирми
близо 95 на сто вече не
са осъществявали дей-
ност през 2020 г. Всяка

година в страната се
регистрират нови фир-
ми, но и много фалират.
Или просто спират дей-
ността си. Близо всяка
пета нова фирма оцеля-
ва само една година.

През 2020 г. актив-
ните предприятия в
България са били 342
376 и заради кризата с
коронавируса намаляват
с 2,1% спрямо предход-
ната. Най-голям дял имат
фирмите, в които няма
нито един нает. А през
2020 г. такива са 53 на
сто от всички активни
предприятия.

Въпреки пандемията
през 2020 г. са създаде-
ни нови фирми - от дей-
стващите компании 9,1%
са били нови. Най-мно-
го са били новите фир-

ми без наети хора - 24
327 дружества, следвани
от групата с 1 до 4 на-
ети - 5791 фирми, а но-
вите предприятията с 10
и повече наети са били
само 287.

90 на сто, че и пове-
че, от фирмите у нас са
малки и средни предпри-
ятия, те са гръбнакът на
икономиката ни. В раз-
гара на управлението на
Борисов известен соци-
олог определи бизнес
средата в България като
плуване в басейн със
сярна киселина. Анкети,
провеждани ежегодно,
показваха, че най-много
бизнесът негодува сре-
щу тромавите админист-
ративни процедури и
срещу корупцията. Ис-
кате ли още от същото?

АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ

2
ПРАЗНИК НА БСП. Одобрен от делегатите на

41-вия конгрес на
партията (3-6 юни
1994 г.). Българска-
та социалистичес-
ка партия е наслед-
ник на БСДП, създа-
дена на 2 август
1891 г. на връх Буз-
луджа. В Бузлуд-
жанския конгрес,
свикан по инициатива на Димитър Благоев, участ-
ват представители на социалистическите дру-
жинки от Търново, Габрово, Дряново, Сливен, Ка-
занлък, Стара Загора и др. Поставено е началото
на организираното социалистическо движение в
България. От 1894 г. БСДП се преименува в Българ-
ска работническа социалдемократическа партия
(БРСДП). През 1903 г. БРСДП се разделя на две.
Част от нея се обособява в БРСДП (широки соци-
алисти). Друга - в БРСДП (тесни социалисти),
която през 1919 г. се преименува в Българска кому-
нистическа партия (БКП) (тесни социалисти),
обявена извън закона през 1924 г. През 1927 г. се
създава Работническата партия - като легално
проявление на БКП, през 1934 г. е забранена. През
1938 г. двете партии се сливат под името Българ-
ска работническа партия (комунисти). През 1948
г. се преименува в Българска комунистическа пар-
тия, а от 3 април 1990 г. - в БСП.

1887 - ПАТЕНТОВАНА Е БОДЛИВАТА ТЕЛ.
Според мнозина из-
следователи това е
едно от изобретени-
ята, променило све-
та. Създава го 60-го-
дишният говедовъд
Джоузеф Гидън от
Ню Хемпшир, САЩ.
Той изобретява ме-
тод за серийно про-
изводство на бодлива тел и натрупва богатство,
след като километри от неговата тел опасват
животновъдни ферми в Съединените щати. Па-
тентът обаче е на Роуел Ходж. Първоначалното
предназначение на бодливата тел било да удържа
в определен периметър от степта добитъка, но
по-късно й намират приложение и за ограничаване
достъпа на хора. Ниската цена я прави предпочи-
тана и до днес.

1915 - В СТАРА ЗАГОРА СЕ РАЖДА РУЖА
ДЕЛЧЕВА, АКТРИСА (УМИРА 2002 Г.). От 1938 г.
е в състава на Народ-
ния театър. Създава
образи на сцената и на
големия екран, които
влизат в Златния фонд.
Играе Маша от “Три
сестри”, Костанда от
“Свекърва” на Страши-
миров, Регина от “Лиси-
чета” на Лилиан Хелман,
Беатриче от “Херцоги-
нята от Падуа” на Ос-
кар Уайлд. Остават не-
забравими и ролите й в
режисираните от Хачо Бояджиев тв мюзикъли
“Криворазбраната цивилизация” по Добри Войни-
ков (мадам Злата) и “Зех тъ, Радке, зех тъ!” по
Сава Доброплодни (баба Рада). Удостоена е с ор-
ден “Стара планина”.

1921 - УМИРА ЕНРИКО КАРУЗО, ИТАЛИАН-
СКИ ТЕНОР (Р. 1873 Г.). Един от най-бележитите
тенори в историята
на операта. Гастро-
лира в Санкт Петер-
бург, Милано, Лондон.
Най-голям успех
жъне в “Метропо-
литън опера” в Ню
Йорк от 1903 до
1920 г. Един от най-
записваните певци за
времето си. Повече-
то от неговите за-
писи се пазят в Музея на Карузо в Ню Йорк, като
първите датират от 1902 г.

ДАТАТА
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Почти неизбежно е човек да
не се докосне до правосъдието.
Оспорено наследство, лошо из-
живян брак, невърнат заем,
скръндзав застраховател, наема-
тел, който не плаща, и дори
съсед, недалновидно изкопал
канал за тоалетната си към ва-
шия басейн. Понеже се стремим
да бъдем, доколкото е възмож-
но, цивилизовани и да не реша-
ваме силово възникналите спо-
рове, се обръщаме към съдебни-
те органи. Тогава, за наше учуд-
ване, може да се сблъскаме със
стена, а понякога - и с шамар,
който да ни отрезви.

Представете си фекалиите
на съседа от примера с басейна
да развалят почивката ви, защо-
то делото върви вече пета годи-
на, а съдията го е забравил,
оплетен в процесуални интри-

През последните 30 години в страна-
та се появиха политици, които не ува-
жават миналото, не работят за бъдеще-
то, а само за собственото си благоден-
ствие и настояще. Тези хора търсеха
самоизява не с подобряване благосъсто-
янието на гласувалите за тях хора, а с
предложения за преименуване на раз-
лични обекти, в т.ч. на стотици, а може
би и на хиляди улици. Фактът, че не те
са градили и именували съответните
обекти, никога не ги е притеснявал.

“Под ножа” паднаха многобройни
дейци на антифашистката борба през
Втората световна война, социалисти,
комунисти, интелектуалци, земеделци и
др. дейци на левицата у нас и в чужби-
на. Промъкнаха се идеи да се променят
и утвърдени имена, носещи началото

Асфалт за кварталните улици в София?! Какъв лукс!

Преди десет години Столичният
общински съвет преименува
и раздели улица “Класова борба”
на улици “Илия Цанов”
и “Н. Масалитинов”, но старите
табели още стоят. Нови... няма

Óâàæåíèå èëè
ïîëèòè÷åñêè èíôàíòèëèçúì

си от турското робство.
В столицата ни вече няма улица на

името на героя от Лайпциг Георги Ди-
митров, един от най-известните в света
българи. Преименуван бе и бул. “Салва-
дор Алиенде”, а барелефът, поставен при
откриването, бе “прибран” и изгубен.
Разбира се, никой не пита хората, живе-
ещи на тези улици или обекти, желаят
ли тези промени или предпочитат, вме-
сто преименуване, те да бъдат ремонти-
рани и облагородени.

В София преименуването на дадена

улица никога не се предхожда или
съпътства от някакво действие за при-
веждането й в съвременен вид. Все пак
във всяко решение на Столичния общин-
ски съвет се възлага на кмета да инфор-
мира гражданите за направените проме-
ни и да им даде публичност. За съжале-
ние, едно е политическото решение, а
друго - реалното изпълнение на решени-
ята и информирането на гражданите, в
т.ч. задължителното премахване на ста-
рите “социалистически” табелки и поста-
вяне на нови с актуалното име.

нямате шанс да разберете новите имена
на улиците. Нещо повече - в търсачките
още стои старото име, а фирмите също
го ползват, доколкото клиентите, а и
живущите, не знаят новите имена. Как
госпожа Фандъкова си е свършила рабо-
тата да информира гражданите за проме-
нените имена е ясно.

Тъжната шега, че управляващите об-
щината дори не могат да боядисат това,
което е построено преди 1989 г., напълно
се отнася и за уличните табели, повечето
от които стоят непроменени. Когато
имената на тези улици са променяни, това
създава проблем на гражданите, за които
общината очевидно нехае!

Идеята да се прославят имената на
бележити личности се компрометира
поради бездействието на общината, ко-
гато жителите на съответните улици не
виждат имената на Н. Масалитинов, Ил.
Цанов, ген. Енрот, Видин Даскалов, арх.
Хр. Попов, проф. Боровски, Кл. Ден-
чев, Н. Тесла и др.

В центъра на София табелите са по-
вече и дори има информационни табели
за делата на съответните личности. Друг
въпрос е, че са много по-малко, отколко-
то са били преди. Нужно е г-жа Фандъ-
кова да си изпълни ангажиментите за
информационните табели, в т.ч. и за ули-
ците в най-крайните квартали. Свръхо-
чакване ще е да искаме и нормално ас-
фалтиране, павиране и тротоари.

Преименуват улици на поразия, но нови табели с новите имена няма

Борис ЦВЕТКОВ

ги. Или докато застрахователят
бъде осъден да ви плати преми-
ята по застраховката, вече сте
сменили два автомобила. Често
делата за наследства протичат
толкова експедитивно, че на-
следниците стават наследодате-
ли. И още, и още... Не забравяй-

те, че съдията може да е
завършил университет по пра-
во със спорно качество, след
което скоропостижно да се е
издигнал по политически или
семейни причини. Тогава...

Сега си представете, че сте
близки на човек, който е бит от
прокурорски син за пореден
път и полицията в града знае,
но няма да го задържи, а за об-
винение е смешно и да помис-
лите. Само се замислете, че сте
майка, баща или дете на жена с
продадени органи от престъпна
група, оглавявана от главорез,
близък до властта.

Примерите са безброй, а
реалните загубени животи вече
са десетки хиляди. Но “чувате”
мълчание или посочване на ви-
новник с пръст от прокурор-
ски говорител, който преди

това удобно е затварял папките
с доказателства за други
извършени престъпления от
същия неспазващ обществени-
те норми престъпник. Така че
не чакайте възмездие за човеш-
ките животи на онези, които
ходят спокойно по улиците без
притеснение, че разкъсана кола
на дрогиран разбойник няма да
погуби животите им.

Но не бъдете егоистични.
Склонността на всеки да си
представя липсата на правосъ-
дие, когато престъпник не по-
лучи максимална присъда, е
прекомерно егоистична. Нима
спестените пари, бизнесът или
единственият дом са ценности,
които също не заслужават за-
щита и сигурност? Нима обще-
ственият ресурс и парите за
здравеопазване не са благо,

което, ако бъде ограбено, не
следва да понесе своите после-
дици? Не са ли достойни за
защита правото на нормален
живот и жаждата за спокойно
съществуване? А когато плад-
нешки крадци в костюми от
екрана са организирали
престъпна група с хора в чер-
вени и черни тоги, това не е ли
основание съдебната система
да алармира за нередност? Бих
отговорил лаконично и положи-
телно на тези въпроси. А това
ме кара да вярвам, че правото
не е високопарна наука и про-
блем, за който просто ни изве-
стяват. Това е право на живот.
Всъщност това е единственият
начин да се живее цивилизова-
но. Останалото е фалш, като
цинизма, с който осъществяват
правосъдната реформа у нас.

В действителност извън идеалния
център табели на улици рядко се по-
ставят, а когато има преименуване на
улица, много често остават старите
табели с имена и номера. Това обез-
смисля решенията и често води до
обърквания и проблеми за гражданите,
търсещи тези улици. Единственият
шанс за новите имена е някоя новопо-
строена сграда, на която собственици-
те, а не тези, които са преименували,
поставят табела с актуалното име. Ес-
тествено, тези табели са според вкуса и
визията на съответния собственик и
нямат утвърден общ вид.

Още преди десет години Столичният
общински съвет преименува улица “Кла-
сова борба” на ул. “Илия Цанов” и ул.
“Н. Масалитинов” (разделят я на две
улици). И днес там може да се види ста-
рата табела улица “Класова борба”, но

Çà ïðàâîñúäèåòî ïî ÷îâåøêè

Калоян ГЕОРГИЕВ
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На стр. 9

На стр. 9

Китайските военни лидери
призоваха своите войници и
офицери да се подготвят за
бойни действия. Предупреж-
дението за възможен конфликт
се появи на страницата на 80-
а армия на Националноосво-
бодителната армия на Китай в
популярната в страната плат-
форма за микроблог услуги
Weibo. “Гответе се за война”,
призоваха китайските генера-
ли, очевидно имащи подкрепа-
та на партийното ръководство
за тази войнствена реторика.

ПРОФ. НИЙЛ
ФЪРГЮСЪН:

Óêðàéíà ùå
çàãóáè íîâè
òåðèòîðèè

На стр. 9

Китайският президент каза на прези-
дента на САЩ Джо Байдън, че е изключи-
телно важно двете страни да спазват
“принципа на един Китай” и да приложат
трите китайско-американски съвместни
комюникета по въпроса за Тайван. Си
Дзинпин предупреди своя колега, че “тези,
които си играят с огъня, ще изгорят”.

По време на продължилия над два
часа разговор между двамата лидери ки-
тайският държавен глава подчерта, че
категорично се противопоставя на не-

ÍÅ ÑÈ ÈÃÐÀÉ Ñ ÎÃÚÍß!
ÒÀÉÂÀÍ ÍÅ Å ÒÂÎÉ ÙÀÒ!

СИ ДЗИНПИН ПРЕДУПРЕДИ ДЖО БАЙДЪН:

Планираната визита на Нанси
Пелоси в Тайпе мобилизира
Китайската народна армия
и Тихоокеанския флот на САЩ

Засега Тайван не е
в списъка на обиколката
на председателката на Камарата
на представителите на Конгреса Нанси Пелоси

зависимостта на Тайван.
Разговорът се състоя на фона на

опасенията около евентуалното посе-
щение в столицата Тайпе на председа-
телката на американската Камара на
представителите Нанси Пелоси.

Разговорът става в момент, когато
Байдън търси нови начини за реакция на
надигащия се като глобална сила Китай.
Досега основно изпитание за двустран-
ните отношения бяха противоречията за
световното здравеопазване, икономичес-

ката политика и човешките права. Но към
проблемните въпроси се прибави още
един, след като Пекин отказа да осъди
руската намеса в Украйна.

Пелоси ще посети Япония, Южна
Корея, Малайзия и Сингапур. Към този
час визитата й в Тайван е посочена в
графика й като “неопределена”.

Американски представители заявиха,
че “почти нямат опасения, че Китай би
атакувал самолета на Нанси Пелоси, ако
тя отлети за Тайван”.

ГЕНЩАБЪТ НА КИТАЙ:

Ãîòâèì ñå çà âîéíà! Ïðàùàìå ñàìîëåòîíîñà÷!
Ако Пелоси отиде в Тай-

ван, американската армия ще
засили движението на свои-
те военни сили в Индо-Ти-
хоокеанския регион. Ще
бъдат обособени зони на за-
щита около полета й към
Тайван, както и по време на
целия й престой там. Воде-
щата роля ще е на самолето-
носача “Роналд Рейгън” и
придружаващата го ударна
група, съставена от есминец
и крайцер с управляеми ра-
кетни системи.

ПЕНТАГОНЪТ:
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НАКРАТКО

Председателят на Камарата на представителите в Конгреса на САЩ Нанси Пелоси пристигна
в Сингапур - първата спирка в азиатската й обиколка. Тя се срещна с президентката Халима Якоб.
От Белия дом не съобщават дали Пелоси ще посети Тайван

Празнично настроение завладя
улиците и парковете на
венецуелската столица Каракас по
случай 455-годишнината от
основаването на града

СНИМКИ БТА

Ïúðâè êîðàá ñúñ çúðíî
îòïëàâà îò Îäåñà

За първи път от началото на войната в Украйна търгов-
ски кораб със зърно отплава от пристанище Одеса. Ко-
рабът “Разони”, първият от общо предвидените 16, плаващ
под флага на Сиера Леоне, е натоварен с 26 000 т царевица
и пътува за ливанското пристанище Триполи.

Турското Министерство на отбраната и Киев потвърди-
ха информацията. “Очаква се той да пристигне утре в
Истанбул, където ще бъде инспектиран”, съобщи Анкара.

По данни на украинското правителство 20 милиона тона
зърно от миналогодишната реколта са предвидени за износ.

Генералният секретар на ООН Антониу Гутериш “горе-
що приветства” отплаването на първия кораб по зърнената
сделка. Той се надява, че това ще бъде първият от многото
търговски кораби и ще донесе така необходимата стабил-
ност и облекчение за глобалната продоволствена сигур-
ност. Украинският външен министър Дмитро Кулеба напи-
са в Туитър, че е настъпил “денят на облекчение” за света,
и особено за Близкия изток, Азия и Африка.

Êîñîâî îòëîæè
êîíôëèêòíî ðåøåíèå
След намеса на ЕС и САЩ Прищина отсрочи
смяната на сръбските документи и номера на колите

Правителството на Косо-
во отложи в нощта срещу
понеделник решението си да
смени от сръбски на косовар-
ски личните документи на
косовските сърби и номерата
на колите им от 1 август.
Властите отложиха с месец
изпълнението на решението
си заради рязката ескалация
на обстановката, изправила
косовари и сърби до военен
сблъсък. Отлагането е напра-
вено след консултации на
Прищина с ЕС и САЩ. За на-
маляване на напрежението
призова и Русия. Правителст-
вото на Албин Курти прие
първоначалното решение на

29 юни с довода, че става дума
за реципрочна мярка, защото
Сърбия изисква същото от
косоварите, влизащи на нейна
територия.

Ситуацията се влоши в
неделя. Според съобщенията
косовските албанци се съби-
рали на групи в южната част
на Косовска Митровица при
моста, водещ към северната,
“сръбска” страна, където се
събрали местните сърби. В
Северно Косово сърбите из-
дигнали барикади край Руда-
ре, на магистралата Прищи-
на-Лепосавич и край Звечан.
Това наложи затварянето на
няколко пропускателни пунк-

та на административната гра-
ница между Сърбия и Косо-
во. В северните райони на
Косово, в които живеят пре-
димно сърби, бяха пуснати и
сирени за въздушна тревога.
На границата са били чути
изстрели, задействана бе
въздушна тревога. Няколко
десетки бронирани коли по-
теглиха от Прищина на се-
вер, без да стигнат до место-
назначението си заради
сръбската блокада на пътища-
та. Натовската мисия КФОР
обяви готовност “да осигури
във всеки един момент безо-
пасността в региона”.

Вечерта в неделя сръб-

ският президент и главноко-
мандващ Александър Вучич
пристигна в Генщаба на ар-
мията. По думите му в Яри-
не и Бърняк вече са изпра-
тени части на албанската
полиция. Той отрече, че
Белград трупа войска по
южната си граница.

Последваха дипломати-
чески контакти, довели до
отлагане на спорното реше-
ние, за което е настоявал
най-вече посланикът на
САЩ в Косово.

Накрая Вучич благодари
на руското МВнР, на първия
дипломат на ЕС Жозеп Борел
и на други представители на
ЕС за постигнатата деескала-
ция. Не става ясно дали При-
щина няма да възобнови ре-
шението си на 1 септември.

Çàïàäíà Åâðîïà ãîðè
Франция навлиза в третата гореща вълна за това лято.

Много райони на страната са поставени в състояние на
повишена тревога за горски пожари.

Огнена стихия в Южна Франция изпепели 250 хектара
борова гора. При гасенето са пострадали четирима по-
жарникари. Огънят все още не е овладян, а ветровете и
сухото време допълнително усложняват ситуацията. От
района са евакуирани няколко семейства.

Нови пожари обхванаха и югоизточната част, изпе-
пелявайки 350 хектара в Гар. Близо до Марсилия на
места движението по магистралата бе спряно заради за-
димяване.

Стотици пожарникари се бориха с огнената стихия в
португалска община близо до Лисабон. Подобно на други
европейски нации, Португалия преживя гореща вълна през
последните седмици с температури над 40 градуса по
Целзий в различни части на страната.

Въпреки че жегата намаля, температурите отново се
покачват. Три района в северната част на страната бяха
в “червена тревога” за екстремни горещини.

В Австрия без карантина
заради КОВИД-19

В Австрия отпадна задължи-

телната карантина за заразени с

КОВИД-19. Те могат да пътуват

в обществения транспорт и да се

движат в затворени публични по-

мещения, но с маска тип FFP2. На

открито маската може да бъде

свалена, ако е осигурено разстоя-

ние от най-малко 2 метра между

хората. Франция отмени правила-

та за влизане в страната, нало-

жени заради пандемията. Не се

изисква документ за ваксинация

или отрицателен тест.

Арест за умишлени
палежи в Източна
Германия

36-годишен мъж е арестуван в

източната германска провинция

Бранденбург по подозрение, че е

предизвикал умишлено няколко

горски пожара. Той е бил видян да

пали огън на четири места в ра-

диус от 500 метра. Бързо е подаден

сигнал и огънят е бил потушен,

преди да се разпространи, уточня-

ва БТА.

Индийски студент
ваксинирал 30 души
с една игла

Полицията в Индия е аресту-

вала студент по медицински гри-

жи, използвал една спринцовка, за

да постави ваксина срещу корона-

вирус на над 30 ученици. Ваксини-

раните са в безопасност, уверяват

властите.

Алжир може да се
присъедини към БРИКС

Алжирският президент Абдел-

маджид Тебун допуска, че е

възможно страната му да се при-

съедини към БРИКС. “БРИКС ни

интересува, тъй като членуването

в нея позволява да се отдалечиш

от привличането на двата полю-

са”, каза той в телевизионно ин-

тервю.

Жителите на турско село
чуват звуци изпод земята

Мистериозен шум изпод земята

безпокои жителите на турското

село Мейдандере, а причината за

необичайното явление засега не е

установена, съобщава “Дейли са-

бах”. Кметът Неджметтин Бай-

кара твърди, че обичайно звуците

и трусовете са нощем и “разбуж-

дат” селото.
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Äàðÿâà ëè Ñëîâàêèÿ ÌèÃ-29?
Военният министър: „Не можем
да дадем 11 самолета без замяна
или пари - един МиГ струва
около 35 милиона евро”

Държавният секретар на САЩ Антъни Блинкен съобщи, че
е разговарял по телефона с руския външен министър Сергей
Лавров. Той каза, че е призовал Москва да приеме американ-
ското предложение за освобождаване на задържаните в Русия
американски граждани Бритни Грайнър и Пол Уилан.

Това е първият разговор между топдипломатите на двете
страни от началото на войната в Украйна.

Администрацията на Байдън е предложила на Москва след-
ната сделка: обмен на Виктор Бут, осъден руски трафикант на
оръжие, излежаващ 25-годишна присъда в затвора в САЩ и
наричан “Търговеца на смърт”, срещу свободата на осъдения
за шпионаж в Русия Пол Уилън и подсъдимата по дело за
забранени субстанции олимпийска шампионка Бритни Грайнър.

Лавров е подчертал, че “помпането на Украйна с оръжия на
САЩ и НАТО удължава конфликта и умножава жертвите”.
Руският външен министър е предложил на американския си
колега връщане към “тихата дипломация” по въпроса за размя-
ната на затворници.

Словашкият министър на отбрана-
та Ярослав Наги призна, че обмисля
прехвърлянето на 11 изтребителя МиГ-
29 на Украйна, след като словашките
ВВС престанат да ги експлоатират.

На пресконференция в Братислава
с ръководителя на Министерството на
отбраната на Великобритания Бен
Уолъс, Наги каза, че от края на август
словашките ВВС спират експлоатаци-
ята на МиГ-29, след което Чехия и

Британският историк и
професор в Харвардския
университет Нийл Фъргюсън
е категоричен: поради такти-
ческа грешка на САЩ в Ук-
райна тази есен Киев риску-

ПРОФ. НИЙЛ ФЪРГЮСЪН, ХАРВАРДСКИ УНИВЕРСИТЕТ:

Óêðàéíà ùå çàãóáè íîâè òåðèòîðèè

Решимостта на Запада да помага
на Киев ще отслабне до есента

Êàêâî ñè êàçàõà
Áëèíêåí è Ëàâðîâ?

Виктор Бут, осъден руски трафикант на оръжие,
излежава 25-годишна присъда в затвор в САЩ

Поредно заседание на процеса в Москва
срещу олимпийската шампионка на САЩ
Бритни Грайнър, която може да получи
10 години затвор заради трафик на наркотици

Обичайна гледка в Украйна, където
градовете са бойни полета

ва да се изправи пред огром-
ни трудности.

“Правителството на прези-
дента на Съединените щати
Джо Байдън не направи нищо
за разрешаване на украинска-
та криза в началния етап. Това
е много глупава грешка”, пише

Фъргюсън в германското спи-
сание “Фокус”.

Историкът предполага, че
колкото по-дълго продължава
военният конфликт между Ру-
сия и Украйна, толкова по-
малко охотно западните стра-
ни ще помагат на Киев. Спо-
ред него в западните страни
“вече ясно се вижда умората
от украинския дневен ред”.
“Единството има срок на год-
ност”, подчертава експертът.

Според Фъргюсън реши-
мостта на Запада да помага на
Киев ще отслабне напълно до
есента и западните санкции
срещу Руската федерация няма
да донесат очаквания ефект.

“През есента Западът не-
избежно ще започне да призо-
вава Киев да направи терито-
риални отстъпки, което ще до-
веде до фактическото разделе-
ние на страната”, заключава
историкът.

Чарлз Купчан, професор по
международни отношения в
Джорджтаунския универси-
тет, повтори тезата на
Фъргюсън с думите: “Украй-
на може да загуби нови тери-
тории, ако военните действия
продължат”.

Ñêîïèå äàâà òàíêîâå íà Óêðàéíà

Полша поемат защитата на въздушно-
то пространство на Словакия.

“Веднага след като приземим МиГ-
29 и чехите и поляците поемат кон-
трола над въздушното пространство,
ще можем да обсъдим бъдещето на
МиГ-29”, каза Наги, но уточни: “Бра-
тислава не може просто да раздаде
самолетите без замяна или пари - един
МиГ-29 струва около 35 милиона
евро”.

Словашкият премиер Едуард Гегер
също предположи, че страната може
да прехвърли своите изтребители
МиГ-29 и съветските си танкове на
Украйна.

От стр. 7

От стр. 7

От стр. 7

Република Северна Македония предава на
Украйна съветски танкове Т-72, които планира
да изведе от експлоатация през следващите годи-
ни.   Министерството на отбраната на Северна
Македония потвърди прехвърлянето на танкове
Т-72 в Украйна, след като в социалните мрежи се
появиха кадри на колона от превозни средства.

Македонското военно ведомство отбеляза, че
танковете са били на въоръжение в поделение,
което скоро ще бъде разформировано. Решени-
ето за прехвърлянето им в Украйна бе допълни-
телно аргументирано с факта, че след няколко
години това оборудване ще остарее и трябва да
бъде заменено с модерно. Не се уточнява обаче
колко танка са прехвърлени в Украйна.

Официално е известно, че армията на Се-
верна Македония има на въоръжение около 30
танка Т-72.

Снимка от българската пътна мрежа
край Перник показва тежки камиони,
пренасящи покрити с бризент танкове.
Възможно е това да са македонските
танкове, пътуващи към Украйна
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Ôðàíöèÿ ïîäêðåïÿ Ãúðöèÿ,
íî äàâà „Ðàôàë” íà Òóðöèÿ

ВЪНШНИЯТ МИНИСТЪР КАТРИН КОЛОНА КОСВЕНО УПРЕКНА АНКАРА:

От 2021 г. Париж и Атина
имат Пакт за отбрана,
гарантиращ взаимна
подкрепа при външна агресия

Франция потвърди позици-
ята си на съюзник и приятел,
който ще подкрепя Гърция
пред заплахите срещу нейния
суверенитет, заяви френският
министър на външните рабо-
ти Катрин Колона в Париж,
след среща с гръцкия си коле-
га Никос Дендиас.

Колона посочи значението
на общата позиция на ЕС
спрямо Русия след нахлуване-
то в Украйна и отбеляза не-
обходимостта от борба с дез-
информацията, генерирана от

 Турският президент
Реджеп Тайип Ердоган
заяви, че няма да позво-
ли на Швеция и Финлан-
дия да се присъединят
към НАТО, докато не
бъдат изпълнени искани-
ята на Турция.

“Докато Швеция и
Финландия не спрат да
подкрепят терористич-
ните организации, те не
трябва да очакват поло-
жително отношение от
нас към членството им

В Деня на военно-
морския флот (31 юли)
руският президент прие
военноморския парад,

Президентът Макрон и премиерът Мицотакис сключиха Пакт за отбрана, с който
Гърция си осигурява френска помощ в случай на военен конфликт с Турция. Но Париж се
готви да продава бойни самолети и на Турция. Очевидно е: “Великите сили” гледат на
участниците в регионални конфликти като на купувачи на скъпото им оръжие

Москва, “която се стреми да
ни накара да забравим причи-
ните за войната”. През октом-
ври 2021 г. гръцкият парла-
мент ратифицира Пакт за от-
брана с Франция.

Договорът предвижда стра-
ните да се притичат на помощ
една на друга в случай на
външна заплаха. Пактът включ-
ва и поръчка за три френски
фрегати на стойност 3 мили-
арда евро.

Гърция купи и 24 самолета
“Рафал” от френския концерн

“Дасо”, за да модернизира
въоръжените си сили на фона
на тлеещия спор с Турция за
енергийните ресурси в Източ-
ното Средиземноморие.

И докато гърците търже-
ствуваха от военното
обвързване с Франция, тур-
ските медии помрачиха тази
радост със съобщението, че

Ердоган е проявил интерес
към изтребителите “Рафал” в
телефонен разговор с Еманю-
ел Макрон на 16 юли т.г.

Закупуването на самолети
“Рафал” от най-високо поко-
ление ще изведе френско-тур-
ското сътрудничество в об-
ластта на отбраната на ново
ниво и ще отбележи значите-

НОВ УЛТИМАТУМ НА ЕРДОГАН:

Áëîêèðàì Øâåöèÿ
è Ôèíëàíäèÿ çà ÍÀÒÎ
НА СРЕЩАТА НА НАТО В МАДРИД ЕРДОГАН ДАВА
БЛАГОСЛОВИЯТА СИ ЗА ЧЛЕНСТВОТО В ПАКТА
НА ШВЕЦИЯ И ФИНЛАНДИЯ. МЕСЕЦ ПО-КЪСНО
ТУРСКИЯТ ПРЕЗИДЕНТ ОТТЕГЛЯ СЪГЛАСИЕТО СИ

лен дипломатически неуспех с
Гърция.

Сделка между Франция и
Турция за покупка на самоле-
ти за сетен път ще потвърди
една горчива геополитическа
истина: “Великите сили” гле-
дат на участниците в регио-
нални конфликти като на ку-
пувачи на скъпото им оръжие.

в НАТО. Нека никой не
чака от нас отстъпки по
този въпрос”, каза Ер-
доган.

Той обясни, че ако
ситуацията с подкрепа-
та на кюрдските мили-
ции и партии, които
Турция смята за терори-
стични, не се промени,
турският парламент ще
блокира влизането на
нови страни в НАТО.

“Не е толкова лесно,
колкото изглежда, ако

смятат, че веднага ще
бъдат приети в НАТО.
Меморандумът, подпи-
сан в Мадрид, е само
покана и ние казахме на
всички наши колеги (от
НАТО) за това”, при-
помни Ердоган.

Вече няма съмнение,
че турският президент
няма да отстъпи от ис-
кането си към Хелзинки
и Стокхолм, което по-
ставя финландците и
шведите пред труден из-
бор - да погазят между-
народното право и соб-
ственото законодателст-
во за човешките права и
предадат на Анкара свои
и чужди граждани от
кюрдски произход.

Съзнателно или не, с
тази своя политика Ердо-
ган помага на Путин, за
когото членството в
НАТО на съседна Финлан-
дия е сериозен проблем за
сигурността на Русия.

Ïóòèí ïðèå ôëîòñêèÿ ïàðàä
СТОПАНИНЪТ НА КРЕМЪЛ ПОХВАЛИ
ХИПЕРЗВУКОВИТЕ КРИЛАТИ РАКЕТИ “ЦИРКОН”
КАТО ЕДИНСТВЕНИ ПО РОДА СИ В ЦЕЛИЯ СВЯТ

който се провежда в
Санкт Петербург.

На борда на катера
“Раптор”, придружен от

министъра на отбраната
Сергей Шойгу, Путин
обиколи предната линия
на военните кораби във
Финския залив и на рей-
да в Кронщат и поздра-
ви личния състав.

Преди парада Путин
подписа укази за
утвърждаване на Воен-
номорската доктрина и
Устава на корабите на
ВМФ на Русия. Стопа-
нинът на Кремъл похва-
ли хиперзвуковите кри-
лати ракети “Циркон”
като единствени по рода
си в целия свят. “Достав-
ката на тези ракети ще
започне в близките месе-
ци. Фрегатата “Адмирал
Горшков” първа ще
застъпи на бойно дежур-
ство с това страховито
оръжие на борда”, каза
Путин.

Хиперзвуковите оръ-
жия могат да летят със
скорост девет пъти по-
голяма от тази на звука,
а през последната годи-
на Русия извърши проб-
ни изстрелвания на
“Циркон” от военни ко-
раби и подводници.
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НИКОЛАЙ ВЕЛЧЕВ:

 Г-н Велчев, преди по-малко от
месец Столичният общински съвет
взе решение да се обяви конкурс за
външен инвеститор и мениджър на
“Топлофикация София” за срок от
35 години. Ако допуснем, че това е
дългосрочното решение на пробле-
мите на общинското дружество,
какво е краткосрочното?

- Краткосрочните решения включ-
ват гарантиране на стабилна финан-
сова ликвидност чрез обезпечаване на
финансов ресурс за оборотни средст-
ва от страна на Столичния общински
съвет, който е принципал на “Топло-
фикация София”. Това може да стане
чрез парична вноска или банков заем
за елиминиране на задълженията за
лихви и неустойки, защото тези раз-
ходи не се признават от КЕВР и това
се превръща в загуба за дружеството.

Друга мярка е подобряването на
управлението по събираемостта и
вземанията чрез разработване на бан-
кови продукти за финансиране на
длъжници. Не на последно място като
краткосрочно решение е ускоряване
на приемането на дефиниция на поня-
тието “енергийна бедност”. Това ще
помогне на хиляди домакинства с
ниски доходи да получат пакет от
социални мерки за достигане на соци-
ално поносима цена на енергията.

Искам да обърна внимание на ре-
шението, взето на 7 юли от СОС, да
се обяви процедура за избор на
външен инвеститор за 35 години на
дружеството.  Решението е консенсус-
но към днешна дата и е според ре-
алностите в дружеството, тъй като об-
щината запазва 100% от собственост-
та си и няма финансов ангажимент.

Но в генезиса на това решение
стои провалът на цялата неолиберал-
на система на управление на Столич-
ната община от страна на кмета Йор-
данка Фандъкова и ГЕРБ. Защото
търсенето на външен инвеститор и
мениджър означава абдикиране от
отговорността да предоставиш соци-
ално поносима услуга и цена на сто-
личани. Също така е хубаво да се знае,
че принципал от август 2010 г. със
100% собственост е СОС, управля-
ван от ГЕРБ. За този 12-годишен пе-
риод задълженията на дружеството
нарастват от 422 млн. лева до 1,3 млрд.
лева към днешна дата. Казвам това,
защото цялата държава до миналата
година беше в ръцете на ГЕРБ и аргу-
ментите, че общинската топлофикация
трупа дългове поради регулаторния
модел и лошите договорни отношения,
в които работи, за мен са несъстоя-
телни, защото държавата винаги има
един патрон повече.

 Какво ще стане, ако “Топлофи-
кация София” спре?

- “Топлофикация София” е най-го-
лямото общинско дружество и най-го-
лямото топлофикационно дружество в
България. То е и най-големият еколо-
гичен проект на града. Ако влезем в

Îáùèíàòà àáäèêèðà îò
„Òîïëîôèêàöèÿ Ñîôèÿ”
Отнемането на зелените площи на столицата, застрояването
им и запушването на зелените клинове нарушава качеството
на живот на всички, казва общинският съветник от БСП

НИКОЛАЙ ВЕЛЧЕВ е роден в София през 1982 г. Има магистърска
степен по икономика и политически мениджмънт. Председател е на
районната организация на БСП в “Лозенец”. Член е на ИБ на БСП в
София с ресор синдикални организации. Първи мандат е общински
съветник от групата на “БСП за България”. Зам.-председател е на
Комисията по инженерна инфраструктура и енергийно планиране
към СОС и член на Комисията за връзки с гражданското общество.

Интервю на Деси ВЕЛЕВА

хипотеза на изваждане на дружество-
то от енергийната система на града, то
това би увеличило с над 2,5 пъти въгле-
родния отпечатък в страната. “Топло-
фикация София” е пряко свързана с
националната сигурност и в същото
време тя потребява 1/3 от цялото ко-
личество газ в България. Дружеството
е с голяма социална и екологична функ-
ция, при спиране на работа електро-
преносната мрежа няма да издържи.
Хората ще започнат да ползват ток за
отопление или твърдо гориво, което
ще замърси въздуха. Тук големият
въпрос е защо толкова години “Топло-
фикация София” чрез лош мениджмънт
се изпусна да изпадне в такава голяма
декапитализация и да няма ликвидност.

 Наскоро заявихте, че е неот-
ложно да се направи конкурс за изби-
ране на нови управителни органи на
дружеството.

- Групата на БСП бе инициатор за
провеждането на независим техничес-
ки и технологичен одит, на базата на
който се установиха причините за
непрекъснатото декапитализиране на
дружеството, в резултат на което се
изготви програмата за оздравяването
му. Една от основните причини се
оказа лошото управление на дружест-

вото през годините. Затова се изисква
ускорена процедура за провеждане на
конкурс за избор на професионален
мениджмънт.

 Проблемите на жителите на
район “Лозенец” са в основата на
няколко ваши каузи. За какво се бо-
рят хората?

- Борбата с презастрояването на
централните и южните райони,
какъвто е и “Лозенец”, винаги е била
моя и на много граждани кауза. Този
проблем опира до законодателни про-
цедури и промени в Закона за устрой-
ството на територията.

За съжаление, когато се даде на
капитала и най-малката възможност за
печалба, тогава съдбите на хилядите
граждани нямат никакво значение.
Отнемането на зелените площи на
София, застрояването им и запушва-
нето на зелените клинове с високо
строителство нарушават качеството
на живот на всички софиянци и зася-
гат пряко тяхното здраве.

Въпросната зелена площ в “Лозе-
нец” се намира пред блок 117. Тя е
върната с реституция в началото на
90-те години в реални граници по за-
кона “Лучников”. Водени са дела от
жителите на блок 117 за спиране на

бъдещ строеж, но през 2018 г. те са
загубени. Главният архитект на Со-
фия Здравко Здравков е трябвало да
изпълни съдебното решение и да изда-
де виза за проектиране на 7-етажна
сграда. В момента се събира подписка
срещу нея, а визата за проектиране се
обжалва пред Административния съд.

Тук хубавата новина е, че от виза-
та става ясно, че тази бъдеща сграда
няма как да попадне в съществуващи-
те граници на имота поради високия
блок 117 и отстоянията от него. Но
хората трябва да са активни и затова
през септември предвиждаме и проте-
сти със затваряне на бул. “Никола
Вапцаров”. Моят опит показва, че
там, където пряката демокрация е
будна и хората са активни, трудно би
успял капиталът в тази му изродена
форма, която се проявява в България.

 Това е част от проблема със
застрояването на зелени площи на
частни собственици, което става
много по-лесно след изтичането на
законовите срокове за изкупуване на
земите от Столичната община.
Какъв е изходът?

- В краткосрочен план това е
връщането на мораториума, който
отпадна през януари, и тук ГЕРБ и
Фандъкова се провалиха, като демон-
стрираха недалновидност и липса на
административен капацитет. В бюд-
жета на СО на година се залагат меж-
ду 8 и 12 милиона лева за отчуждава-
не на терени, но обикновено парите
се изразходват за площи, които зася-
гат инфраструктурата на града - за
пробиви и метростанции, а не за зеле-
ни територии.

Трябва да се блокират и всички
постъпили досега инвестиционни на-
мерения, за да се спре с лошата прак-
тика всяка зелена площ да се
превърне в блок.

В дългосрочен план най-разумно-
то решение е да се създаде фонд за
запазване на зелената система на Со-
фия. По този начин ще се запази и
публичният, и частният интерес.

 В края на политическия сезон
на СОС повдигнахте и един друг
въпрос, свързан с жителите на “Ло-
зенец” - за неясно похарчени 900 000
лв., предназначени за целево изграж-
дане на физкултурния салон на 21
СОУ “Христо Ботев”. Какъв е ка-
зусът?

- Това е болна тема за всички
жители на район “Лозенец”. Този
физкултурен салон стои на груб стро-
еж от 90-те години и е част от учи-
лищния двор.

Миналата година управляващото
мнозинството от ГЕРБ и ВМРО в
СОС предложи и гласува провеждане
на процедура по учредяване на сроч-
но и безвъзмездно право на строеж
върху терена, който е частна общин-
ска собственост, за срок от 30 години.
През март тази година бе издадена
заповед за отдаване чрез конкурс на
частна фирма да изгради спортен ком-
плекс и така според мен да лиши уче-
ниците от училището от собствен
басейн и спортна зала. Правно поглед-
нато, тази заповед за конкурс не може
да бъде спряна. Но има едно решение
на СОС от юни 2009 г., с което се
открива процедура по приватизация
чрез публичен търг на съседен имот,
който се изважда от училищния двор.
Тогава се решава 900 000 лева целево
да бъдат инвестирани във физкулту-
рен салон и покрит плувен басейн на
21 СОУ. Въпросът е къде са отишли
тези пари? Защо Столичната община
сега иска да предостави безвъзмездно
право на строеж, като можеше на това
място да има две съоръжения, които
да са общински, и от тях да се възполз-
ват децата от квартала и от цяла Со-
фия? Така щеше да се запази социал-
ният елемент. Това е пример за поли-
тиката на управляващите от ГЕРБ в
София през последните 15 години и
очевидно доказателство, че те не
изпълняват собствените си решения.



КУЛТУРА
ВТОРНИК

2 АВГУСТ12
2022

НА ТОЗИ ДЕН СА РОДЕНИ

НАКРАТКО

МК приема предложения
за Държавната награда
„Св. Паисий Хилендарски”
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Лятна академия за деца
и ученици започна в НХА

В галерия “Академия” на Нацио-
налната художествена академия бе
открито 13-ото издание на проекта
“Лятна академия за деца и ученици”
към НХА и фондация “Св. Пимен
Зографски”. Проектът се реализира с
финансовата подкрепа на Програма
“Календар на културните събития на
Столичната община”. През целия ав-
густ ателиетата на академията от-
ново ще бъдат пълни с пъстри цветове
и творчески емоции. С децата, които
са в две възрастови групи (от 6 до 10
и от 11 до 18 г.), ще работят сту-
дентите от различни специалности
на НХА, бакалаври, магистри и док-
торанти, завършили втора специал-
ност “Теория и практика на художе-
ственото образование”. Тази година
програмата е посветена на 140-го-
дишнината от рождението на Влади-
мир Димитров - Майстора.

Песента “Не те забра-
вям” в изпълнение на Дани
Илиева и Емин Ал-Джунейд
стана победител в Нацио-
налния конкурс “Бургас и
морето”. С великолепното
си изпълнение младият дует
обра наградите. Освен че
спечелиха първото място, те
победиха и в онлайн гласу-
ването, грабнаха и приза за
текст на песен. За 16-годиш-
ната Дани Илиева от Кар-
лово и 20-годишния Емин
Ал-Джунейд това е дебют-
на песен.

Äàíè Èëèåâà è Åìèí Àë-Äæóíåéä ñà
ïîáåäèòåëèòå íà „Áóðãàñ è ìîðåòî”

СНИМКА BURGASNEWS.COM

С три награди - на пуб-
ликата в залата, на фондация
“Пламен Ставрев” и трета
награда на журито, бургаз-
лиите Дишо и Иван докосна-
ха сърцата с баладата си
“Преди много луни”.

Второто място в конкур-
са грабна “Звездите в нас”
на Владо Димов. Негова е и
музиката, аранжиментът е
на Светослав Лобошки, а
текстът - на Емилиана Сто-
именова.

Веселин Маринов беше
гост звездата на вечерта и
подари на публиката близо
час със своите песни. Воде-
ща беше актрисата Здрава
Каменова.

„Ñîôèÿ ôèëì ôåñò”
ãîñòóâà â ×åëîïå÷
çà øåñòè ïúò
Ново българско кино ще гледа публиката
в неделните вечери на август, с вход свободен

“София филм фест” за ше-
сти път представя пред пуб-
ликата на Челопеч ново
българско кино. От 7 до
28 август неделните вечери
(от 21 ч.) са посветени на
#КИНОТО в центъра на гра-
да, площад “Освобождение”,
със специално подбрани фил-
ми и вход свободен. Програ-
мата се реализира от “Арт
фест/София филм фест” и об-
щина Челопеч, с подкрепата
на веригата киносалони
Europa Cinemas, НФ “Култу-
ра” и партньорите от OMV -
България. “СФФ в Челопеч”
започва на 7 август с един от
най-популярните и обичани
нови български филми -
“Петя на моята Петя” на ре-
жисьора Александър Косев.
Историята е реализирана по

сценарий на Нели Димитрова
и Валентина Ангелова. Твор-
ческият екип ангажира за ро-
лите младите актьори Алек-
сандра Костова, Алиса Ата-
насова, Али Вергова, Ясен
Атанасов, Мартин Методиев
и техните опитни колеги Ал-
бена Павлова, Юлиан Вергов,
Васил Банов, Моньо Монев и
др. Продуцентът Николай
Урумов ще бъде специален
гост и ще представи филма.

Прожекцията на “Късата
клечка” - новия филм на ре-
жисьора Димитър Петков, е
на 14 август. Сценарист е Ди-
митър Златинов, оператор и
продуцент е Иван Тонев, а
ролите са поверени на актьо-
рите Валери Йорданов, Рус-
лан Мъйнов, Китодар Тодо-
ров, Елизабет Марангозова,

Никола Стоянов.
“Писма от Антарктида” на

режисьора Станислав Дончев
ще може да види публиката
на 21 август. Главната роля
изпълнява Ирмена Чичикова,
която ще бъде специален гост
в Челопеч и ще представи фил-
ма, създаден по сценарий на
Теодора Маркова, Георги
Иванов и Невена Кертова. В
ролите са още Симеон Анге-

лов, Диана Димитрова, Мая
Бабурска, Иван Стаменов,
Христо Пимпирев.

Най-новият филм на сце-
нариста, режисьор, актьор и
продуцент Ники Илиев
“Завръщане, част 2” е в про-
грамата на 28 август. В роли-
те са отново Александър Ка-
диев, Бойко Кръстанов, Башар
Рахал, Орлин Павлов, Диляна
Попова, Райна Караянева, как-
то и Ники Илиев, който ще
бъде специален гост и ще
представи новата среща с ге-
роите на “Завръщане, част 2”.

Ìåæäóíàðîäíèÿò äæàç ôåñòèâàë
„Ä-ð Åìèë Èëèåâ” ùå ñå ñúñòîè â Áîðîâåö

Боровец ще бъде
домакин от 5 до 9 ав-
густ на Международ-
ния джаз фестивал
“Д-р Емил Илиев”.
Форумът е с дългого-
дишна история, но за
първи път се органи-
зира в Боровец. От

1998 г. досега фести-
валът се е провеждал в
Банско. След като
д-р Илиев си отива от
този свят през 2020 г.,
неговите наследници
избират Боровец за до-
макин на предстоящо-
то издание. Форумът
ще се проведе под па-
тронажа на президен-
та Румен Радев.

Сцената ще бъде
разположена пред хо-
тел “Рила”. Водещи ще
са двама от приятели-
те на Доктора: Нико-
лай Захариев - ембле-
мата на няколко ав-
торски джаз предава-
ния по БНР “Хори-

зонт” и музикален ре-
дактор, и режисьорът
Борис Панкин.

Сред участниците в
програмата са реге звез-
дата Джулиан Марли с
групата си, който за
втори път идва в Бълга-
рия. А за първо госту-
ване пристига експери-
менталният южноко-
рейски Jungsu Choi
Tiny Orkester (JTO). Ще
ни завладее и бразилски-
ят темперамент на Ро-
залия де Соуза, люби-
мият Влатко Стефанов-
ски с триото си, Анто-
нио Флинта квинтет.
Международният Ни-
швил фестивал специал-

но гостува на “Д-р Емил
Илиев” с групата КАЛ
бенд. Сред българските
изпълнители са Бигбенд
Благоевград, Васил Пе-
тров, солистите на Биг-
бенда на БНР, Красимир
Желязков с “Монтуно-
БГ”, Михаил Йосифов
с “Новините в джаза”,
Александров рагтайм
бенд. В Боровец ще гос-
тува и ансамбъл
“MYX’D” - формация,
налагаща се с концеп-
цията да представя све-
товни премиери с про-
изведения, написани
специално за квинтета.

В съпътстващата
програма официално

ще бъде представена
биографичната книга
“Доктор Джаз: д-р
Емил Илиев, или из-
куството да лекуваш
с музика”.

От предстоящото
издание на Междуна-
родния джаз фести-
вал “Д-р Емил Или-
ев” се учредява награ-
да на името на д-р
Емил Илиев - в три
категории. А с Реше-
ние 470 на Столич-
ния общински съвет
от 23.06.2022 г. се
именува безименна
улица в СО - Район
“Витоша”, с името
“Д-р Емил Илиев”.

Министерството на културата

приема предложения за награждава-

не за 2022 г. с годишната Държавна

награда “Св. Паисий Хилендарски” за

стимулиране на български творци и

изпълнители на произведения, свърза-

ни с българската история и тради-

ции. Предложенията следва да

съдържат мотивите за награждава-

не, свързани с приноса на твореца към

националната културна идентичност

и духовни ценности, както и кратки

биографични данни и данни за кон-

такт с номинирания. Писмените

предложения се приемат в деловод-

ството на МК в срок до 1 септември

2022 г. вкл., на адрес: София, бул.

“Александър Стамболийски” 17, те-

лефони за справка - 02/ 94 00 930,

02/ 94 00 827. Отличието се връчва

от министър-председателя на

България в тържествена обстанов-

ка по повод Деня на народните

будители - 1 ноември. На награде-

ните се връчват грамота и почетен

знак, на които е изобразен Свети

Паисий Хилендарски, и парична сума

в размер на 10 000 лв.
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-  ËÓ, ÒÚ‡‚‡È

ÓÚ ‰Ë‚‡Ì‡.

“˙ÒˇÚ ÚÂ

‰‡ ÚÂ ‚ÁÂÏ‡Ú

‚ ‡ÏËˇÚ‡.

¬ÔÂ˜‡ÚÎËÎ ÒË „Ë

Ò˙Ò ÒÏÂÎÓÒÚ

‚˙‚ ÙÂÈÒ·ÛÍ.
АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ

¬ŒƒŒ–¿¬ÕŒ:  ÓÎÂÎÓ. ¿·ÓÌ‡ÏÂÌÚ.  ËËÎ.
–‡Ó„. ÀË. œ‡‡¯ÛÚËÒÚË. œÂÚ‡. ì ËÌî. ì—ËÂ‡î.
œ‡ÌÓ‚ /œ‡‚ÂÎ/. –ÓÍ. ¿ÙÂ‡. √‡‡ÌÚ. ƒ‚ÂË.  Ó‡.
 ‡ËÂË. “ÓË. Ã‡Ï. ≈Á‡. ¡‡‡.  ËÓ. Õ‡‚ÂÒ.
¬ÂÒÚ.  Ó‡·. ¬ÓÎ. ¡ËÎÓ.  ÓÎË·Ë. ÕËÎ. ¬ÓÎˇ.
ƒÂ‚ËÒËÎ. ¿‚ÚÓË. ìÕËÒ‡Ìî. ¬ÎÂÍ‡˜. œ‡Î‡˜. ÕÓÒ.
–‡Î /‘¸Ó‰Ó/. —‡Ú˙. “ÂÒÚ. ¿ÍËÌ.  ‡ÓÌ /ÀÂÒÎË/
. –Ë·‡Í /…ÓÁÂÙ/. »‚‡ÌÓ‚ /√ÂÓ„Ë/.  ‡Â. “Ë.
ŒÒËÎ. œÓÌÂ /¿ÎÂÍÒËÒ/. »ÎÙ /»Îˇ/. »Ú‡ÎËÍË. Ã‡Í.
≈‰ËÎË. Œ‡ /¿ÌÚÓÌËÓ/. –ÓÌ‡. Œ‡ÚÓ. ÃËÎ /
ƒÊÓÌ/. ”ÒÚ‡. ¡Ë„‡‰Ë. ÕËÍÓÚËÌ.

Œ“¬≈—ÕŒ: ì ÓÍ‡- ÓÎ‡î. ¿‚Ë‡Î.  ÓË‰Ó.
ÀËËÍ. –Â‚ÓÎ‚ÂË. »ÎËË. √Â‡Ì. ƒËÁÂÎ. “Í‡ÌË.
‘Î‡„. ÀË¯ / ÂÒÎË/. ¿‚ÂÒ. ¬Ó‡Î. ¬Ó. »“¿. œÓ-
ÎÛÒÙÂ‡. ¡Ó˜.  ‡ÒË. Œ‰. “ËÂË /ÃÂÎ‡ÌË/. ¬ËÎË.
—‡ÌËÚ‡Ë. ¡‡ËÂË. ¡ÂÎˇ. œ‡ÓÎ‡. ¡‡Ò‡. “‡ÒÓ /
“ÓÍ‚‡ÚÓ/. Õ‡ÚÓ‚ /—Ô‡Ò/. ÀÓÏ. “ÓÚ‡.  ÓÚ.
ƒËÎ˙Ì /¡Ó·/. œËËÌ. ÕŒ». √Ó‡.  ÂÒ‡.  ÓÍ‡ÎË.
Ã‡„. ìœ‡Ëî.  Ó‚‡˜. –‡ÌË. œ‡‡.  ÓÎËÌ. “ËÂ.
–ÛÓ /ΔÓÊ/. œÂÎÂÌ‡. ÃËËÒ. ÕÂ·Â. ÃÓÒÚ. ÕË-
ÚÓÌ. ¿‡·Ë. ŒÒ‡. ◊‡ÌÚË. ¿Ú. ¿‚ÚÓÏÓ·ËÎËÒÚÍ‡.
 ‡‡Ì /ƒÊÂÈÏÒ/.
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ТЕЛЕЦ

Сега е моментът да се
заемете с планиране на
стабилен бюджет, към
който да се придържате.

ОВЕН

Методите ви на работа
може да са подложени на
съмнение. Приемете кри-
тиката към вас спокойно.

21 март - 20 април

21 април - 21 май

БЛИЗНАЦИ

Ако скоро сте приключили
бурна връзка или любов,
върнете се към рационал-
ното мислене.

22 май - 21 юни

РАК

Близък човек или верен
приятел ще ви направи
неочаквана изненада. Опи-
тайте да се радвате.

22 юни - 23 юли

ЛЪВ

Склонни сте да зарежете
започната работа по сре-
дата. Това може да дове-
де до напрежение.

23 юли - 23 август

ДЕВА

Разпределете внимателно
времето си. Ще получите
нови предложения, подбе-
рете най-добрите.

24 август - 23 септември

ВЕЗНИ

Възможни са финансови
трудности или проблеми с
партньорства. Емоционал-
но сте стабилни.

24 септември - 23 октомври

СКОРПИОН

Ако вашият любим започ-
не да анализира отноше-
нията и плановете ви,
проявете търпение.

24 октомври - 22 ноември

СТРЕЛЕЦ

Опитайте се да се
въздържате от забележ-
ки. Важно е, че отношени-
ята у дома са хармонични.

23 ноември - 21 декември

22 декември - 20 януари

КОЗИРОГ

Сложният етап в общу-
ването с шефове е преми-
нал. Бъдете нащрек, дръж-
те всичко под контрол.

21 януари - 19 февруари

РИБИ

Безпокои ви дреболия. Не
се съмнявайте в себе си, а
си изяснете добре каква е
причината.

20 февруари - 20 март

ВОДОЛЕЙ

Бъдете внимателни и пред-
пазливи във всичко. Възмо-
жни са проблеми при офор-
мянето на документи.

ХОРОСКОП

СРЯДА ЧЕТВЪРТЪК ПЕТЪКДНЕС

ПРОМЕНЛИВО С ДЪЖД

30
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

ПРОМЕНЛИВО

30
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

31
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

СЛЪНЧЕВО

32
o

С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

00.15 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò
¡—“¬î /Ô/

01.25 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î
/Ô/

02.20 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-
ÌÓî /Ô/

03.15 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î /Ô/
04.10 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î /Ô/
05.10 ì¿ÌÚË‰ÓÚî /Ô/
05.40 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î /Ô/
06.50 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
07.30 ì¿ÌÚË‰ÓÚî /Ô/
08.00 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î /Ô/
09.00 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î /Ô/
10.00 “¬ Ô‡Á‡
10.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî /Ô/
11.00“¬ Ô‡Á‡
11.15 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
12.00 ì’Û·‡‚‡ ÒË, Ú‡ÚÍÓ‚ËÌÓî
12.30 “¬ Ô‡Á‡
12.45 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î /Ô/
13.45 “¬ Ô‡Á‡
14.00 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î
15.30 ÕÓ‚ËÌË
16.00 ì¿ÌÚË‰ÓÚî
16.30 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î - ÓÚ-

ÍËÚ‡ ÎËÌËˇ
17.30 “¬ Ô‡Á‡
18.00 ìÀÂ‚ËÚÂ Ë‰ÂËî Ò˙Ò —ÚÓ-

ËÎ –Ó¯ÍÂ‚
18.10 “¬ Ô‡Á‡
18.30 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡ ÂÏË-

ÒËˇ
19.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî
20.00 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î
21.00 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î /Ô/
22.00 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ /Ô/
22.30 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇì /Ô/
23.05 ìÀÂ‚ËÚÂ Ë‰ÂËî /Ô/
23.15 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î /Ô/

06.00 ì—Ú‡˜ÂÚÓ Ò Í‡Ë‡ÌËÚÂ
Ô‡ÌÚ‡ÎÓÌËî - ‰ÂÚÒÍË Ë„-
‡ÎÂÌ ÙËÎÏ

06.55 ƒÂÌˇÚ Á‡ÔÓ˜‚‡
09.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
09.10 ì¡Î‡„ÛÌËÚÂî - ‰ÂÚÒÍË ÙËÎÏ
10.00 ì¬‡Í‡ÌˆËˇÚ‡ Ì‡ ÀËÎËî -

6-ÒÂËÂÌ ‰ÂÚÒÍË Ú‚
ÙËÎÏ, 1 ÒÂËˇ

10.55  ÓÈ ÁÌ‡Â ÓÚ„Ó‚Ó‡ -
Ò‚ÂÚ˙Ú, ‚ ÍÓÈÚÓ ÊË‚ÂÂÏ
- ‰ÓÍ. ÔÓÂ‰Ëˆ‡

11.10 ìƒË‚Ëˇ ‘‡ÌÍ ‚ ¿‚ÒÚ‡-
ÎËˇî - ‰ÓÍ. ÙËÎÏ /3 ÂÔ./

12.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
12.35 ÕÓ‚ËÌË Ì‡ ÚÛÒÍË ÂÁËÍ
13.00 ìΔÂ·ËˇÚî - Ú‚ ÙËÎÏ /6

ÒÂËˇ/Ô/
14.15 ìœËÌˆÂÒ‡ ÀËÎËÙÂÂî -

‡ÌËÏ‡ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ
14.30 ìœËÍÎ˛˜ÂÌËˇÚ‡ Ì‡ ÏÎ‡-

‰Ëˇ Ã‡ÍÓ œÓÎÓî - ‡ÌË-
Ï‡ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ

15.00 ì–‡Ì˜ÓÚÓ ì’‡ÚÎÂÌ‰î - Ú‚
ÙËÎÏ /4 ÂÔËÁÓ‰/

16.00 ¡˙ÁÓ, ÎÂÒÌÓ, ‚ÍÛÒÌÓ /Ô/
16.30 ì ÎËÌËÍ‡ Ì‡ ÚÂÚËˇ ÂÚ‡Êî

- Ú‚ ÙËÎÏ
17.00 ŒÎÚ‡ËÚÂ Ì‡ ¡˙Î„‡Ëˇ
17.10 ìƒË‚Ëˇ ‘‡ÌÍ ‚ ¿‚ÒÚ‡-

ÎËˇî - ‰ÓÍ. ÙËÎÏ /4 ÂÔ./
18.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
18.30 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ - ÍÓÏÂÌÚ‡-

ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ
19.00 ìΔÂ·ËˇÚî - Ú‚ ÙËÎÏ

/7, ÔÓÒÎÂ‰Ì‡ ÒÂËˇ/
20.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
20.45 —ÔÓÚÌË ÌÓ‚ËÌË
21.00 ì◊ÂÌ„ÂÚ‡Ú‡ ÓÚ œËˆÓÙ‡Î-

ÍÓÌÂî - 6-ÒÂËÂÌ Ú‚
ÙËÎÏ, 1 ÂÔËÁÓ‰

22.45 ƒÛ„ËˇÚ ÏÛÁÂÈ - ‰ÓÍÛÏÂÌ-
Ú‡ÎÌ‡ ÔÓÂ‰Ëˆ‡

23.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
23.25 ì¬ËÍË,  ËÒÚËÌ‡, ¡‡ÒÂ-

ÎÓÌ‡î - Ë„‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
01.00 ì◊ÂÌ„ÂÚ‡Ú‡ ÓÚ œËˆÓÙ‡Î-

ÍÓÌÂî - Ú‚ ÙËÎÏ /Ô/ (14)
02.45 ì–‡Ì˜ÓÚÓ ì’‡ÚÎÂÌ‰î - 7

Ú‚ ÙËÎÏ /4 ÂÔËÁÓ‰/Ô/
03.30 ÃÓˇÚ ÔÎÂÈÎËÒÚ /Ô/
04.25 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò /Ô/
05.10 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ /Ô/

06.00 ì“‡ÌÒÙÓÏ˙Ò: ¿Í‡‰Â-
ÏËˇ –ÂÒÍ˛ ¡ÓÚÒî - ‡ÌË-
Ï‡ˆËˇ, ÒÂË‡Î, ÂÔ.19

06.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî /Ô./ -
ÔÛ·Î. ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ

07.00 ì“‡ÁË ÒÛÚËÌî - ËÌÙÓ-
Ï‡ˆËÓÌÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ

09.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ì‡È-‰Ó·-
ÓÚÓ/ - ÚÓÍ¯ÓÛ

12.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Ó·Â‰Ì‡
ÂÏËÒËˇ

12.35 ì ÓÏËˆËÚÂ Ë ÔËˇÚÂÎËî
/Ô./ - ÍÓÏÂ‰ËÈÌÓ ¯ÓÛ

13.20 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî /Ô./ - ÍÛËÁ
¯ÓÛ

14.20 ìœÓ-Í˙ÒÌÓÚÓ ¯ÓÛ Ì‡
ÕËÍÓÎ‡ÓÒ ÷ËÚËË‰ËÒî
/Ô./

15.00 œÂÏËÂ‡: ì¡Ûˇ ÓÚ
Î˛·Ó‚î - ÒÂË‡Î, Ò.12

16.00 œÂÏËÂ‡: ìŒ·Â˘‡ÌËÂî
- ÒÂË‡Î, Ò.4

17.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
17.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî - ÔÛ·ÎË-

ˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ ÷‚ÂÚ‡ÌÍ‡ –ËÁÓ‚‡

18.00 ì—Ú‡ÌË ·Ó„‡Úî /Ô./ - ÍÛËÁ
¯ÓÛ

19.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - ˆÂÌÚ-
‡ÎÌ‡ ÂÏËÒËˇ

20.00 œÂÏËÂ‡: ìŒÔ‡ÒÌÓ ËÁ-
ÍÛ¯ÂÌËÂî - ÒÂË‡Î, Ò.3,
ÂÔ.77

21.00 œÂÏËÂ‡: ì¬Î‡‰î - ÒÂ-
Ë‡Î, Ò.4, ÂÔ.3

22.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Í˙ÒÌ‡
ÂÏËÒËˇ

22.30 ìœÓ-Í˙ÒÌÓÚÓ ¯ÓÛ Ì‡
ÕËÍÓÎ‡ÓÒ ÷ËÚËË‰ËÒî
/Ì‡È-‰Ó·ÓÚÓ/

23.00 œÂÏËÂ‡: ì ÓÒÚ˛Ï‡Ëî
- ÒÂË‡Î, Ò.8, ÂÔ.2

00.00 ì‘ÂÈÒ¡Ó„î ÂÔ.20
01.00 ì‘‡ÏËÎËˇÚ‡î ÂÔ.7
02.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ /Ô./
02.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ô./ - ÚÓÍ-

¯ÓÛ
04.30 ì¡Ûˇ ÓÚ Î˛·Ó‚î /Ô./ -

ÒÂË‡Î, Ò.12
05.30 ìƒ‡ ÊË‚ÂÂ Í‡Î ƒÊÛ-

ÎË˙Ì!î - ‡ÌËÏ‡ˆËˇ, ÒÂ-
Ë‡Î, ÂÔ.22

05.35 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

09.00 ÕÓ‚ËÌË

09.20 ì¿ÌÚË‘ÂÈÍî

10.00 ìΔË‚ÂÈ Á‰‡‚ÓÒÎÓ‚ÌÓ!î

10.40 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

12.00 ÕÓ‚ËÌË /Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË/

12.15 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

15.00 ÕÓ‚ËÌË /Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË/

15.15 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

18.00 ¬Â˜ÂÌË ÌÓ‚ËÌË /Ò˙Ò

ÒÛ·ÚËÚË/

18.20 »ÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÂÌ Í‡Ì‡Î

21.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÔÓ„‡Ï‡

21.45 ìƒÓ‚Â‰ÂÌËˇÚ ·‡˘‡î -

ÒÂË‡Î, ÂÔ. 11, 12

23.45 ì√ÓÎˇÏ‡Ú‡ Ë„‡î - Ú‚ ¯ÓÛ

00.45 ì¬ ‰ÂÈÒÚ‚ËÚÂÎÌÓÒÚî - Ú‚

¯ÓÛ

01.40 ìÕÂÍ‡ „Ó‚ÓˇÚî - ÚÓÍ¯ÓÛ

03.05 ìƒÓ‚Â‰ÂÌËˇÚ ·‡˘‡î -

ÒÂË‡Î, ÂÔ. 11, 12

04.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÔÓ„‡Ï‡

04.45 ìƒÓ‚Â‰ÂÌËˇÚ ·‡˘‡î -

ÒÂË‡Î, ÂÔ. 11, 12

ПРОМЕНЛИВО

ПРАВОСЛАВЕН КАЛЕНДАР

ÃÓ˘ËÚÂ Ì‡ Ò‚ÂÚË ‡ıË‰ˇÍÓÌ —ÚÂ-
Ù‡Ì ·ËÎË ÔÂÌÂÒÂÌË ‚ ÷‡Ë„‡‰

—ÎÂ‰ Û·Ë‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ Ò‚ÂÚË ‡ıË‰ˇÍÓÌ
—ÚÂÙ‡Ì Ò Í‡Ï˙ÌË ÓÚ ËÛ‰ÂËÚÂ ÌÂ„Ó‚ÓÚÓ
˜ÂÒÚÌÓ ÚˇÎÓ ÎÂÊ‡ÎÓ ·ÂÁ ÔÓ„Â·ÂÌËÂ
Â‰ÌÓ ‰ÂÌÓÌÓ˘ËÂ Ë Â‰ËÌ ‰ÂÌ. Õ‡ ‚ÚÓ‡-
Ú‡ ÌÓ˘ ÔÓ˜ÛÚËˇÚ ÈÂÛÒ‡ÎËÏÒÍË Á‡ÍÓ-
ÌÓÛ˜ËÚÂÎ √‡Ï‡ÎËËÎ, ÍÓÈÚÓ Á‡ÔÓ˜Ì‡Î ‰‡
ÍÎÓÌË Í˙Ï ’ËÒÚÓ‚‡Ú‡ ‚ˇ‡ Ë ÒÚ‡Ì‡Î
Ú‡ÂÌ ÔËˇÚÂÎ Ì‡ Ò‚ÂÚËÚÂ ‡ÔÓÒÚÓÎË, ËÁ-
Ô‡ÚËÎ ·Î‡„Ó„Ó‚ÂÈÌË Ï˙ÊÂ ‰‡ ‚ÁÂÏ‡Ú
ÌÂÁ‡·ÂÎˇÁ‡ÌÓ ÚˇÎÓÚÓ Ì‡ Ô˙‚ÓÏ˙˜ÂÌË-
Í‡; ÓÚÌÂÒ˙Î „Ó ‚ Ò‚ÓÂÚÓ ÒÂÎÓ, Ì‡Â˜ÂÌÓ
 ‡Ù‡„‡Ï‡Î‡, ÔÓ ËÏÂÚÓ Ì‡ Ò‚Óˇ ÒÓ·ÒÚ-
‚ÂÌËÍ, ÚÓÂÒÚ ìÒÂÎÓÚÓ Ì‡ √‡Ï‡ÎËËÎî; ÚÓ
ÒÂ Ì‡ÏË‡ÎÓ ·ÎËÁÓ ‰Ó …ÂÛÒ‡ÎËÏ. “‡Ï
√‡Ï‡ÎËËÎ ËÁ‚˙¯ËÎ ˜ÂÒÚÌÓ ÔÓ„Â·ÂÌËÂ
Ì‡ ÚˇÎÓÚÓ Ì‡ Ò‚ÂÚË —ÚÂÙ‡Ì, ÔÓÎ‡„‡ÈÍË
„Ó ‚ ÔÂ˘Â‡ ‚ Ò‚Óˇ ÌÓ‚ „Ó·.

—ÎÂ‰ ÚÓ‚‡ ÕËÍÓ‰ËÏ, ìÌ‡˜‡ÎÌËÍ ËÛ-
‰ÂÈÒÍËî, ÍÓÈÚÓ ·ËÎ ıÓ‰ËÎ ÔË »ËÒÛÒ‡
’ËÒÚ‡ ÌÓ˘ÂÏ, ÒÂ ÔÂÒÚ‡‚ËÎ, ÔÎ‡˜ÂÈÍË
Ì‡ „Ó·‡ Ì‡ Ò‚ÂÚË —ÚÂÙ‡Ì; Ë „Ó ÔÓ„Â-
·‡Î Ò˙˘ËˇÚ √‡Ï‡ÎËËÎ, ·ÎËÁÓ ‰Ó „Ó·‡
Ì‡ Ô˙‚ÓÏ˙˜ÂÌËÍ‡. —ÎÂ‰ ÚÓ‚‡ Ë √‡Ï‡ÎË-
ËÎ, Í‡ÚÓ ÔËÂÎ Ò‚ÂÚÓ Í˙˘ÂÌËÂ Á‡Â‰ÌÓ

÷˙Í‚‡Ú‡ ÔÓ˜ËÚ‡ Ì‡ 2 ‡‚„ÛÒÚ œÂÌ‡ÒˇÌÂ ÏÓ˘ËÚÂ
Ì‡ Ò‚. ‡ıË‰ˇÍÓÌ —ÚÂÙ‡Ì. —‚. Ò‚˘Ï˜Í —ÚÂÙ‡Ì, Ô‡Ô‡ –ËÏÒÍË

Ò˙Ò Ò‚Óˇ ÒËÌ ¿‚Ë‚ Ë ÔÓÊË‚ˇÎ ·Ó„ÓÛ„Ó‰-
ÌÓ ‚ ıËÒÚËˇÌÒÍÓ ·Î‡„Ó˜ÂÒÚËÂ, ÔÓ˜Ë-
Ì‡Î; Ë ‰‚‡Ï‡Ú‡ ·ËÎË ÔÓ„Â·‡ÌË ‚ Ò˙˘‡-
Ú‡ ÔÂ˘Â‡, ·ÎËÁÓ ‰Ó „Ó·Ó‚ÂÚÂ Ì‡ —ÚÂ-
Ù‡Ì Ë ÕËÍÓ‰ËÏ.

—ÎÂ‰ ÏÌÓ„Ó „Ó‰ËÌË, ÍÓ„‡ÚÓ Ï˙˜ËÚÂ-
ÎËÚÂ, ÍÓËÚÓ ‰˙Î„Ó ‚ÂÏÂ „ÓÌÂÎË ÷˙Í‚‡-
Ú‡ ¡ÓÊËˇ, ÛÏÂÎË, Ë Ò Ó·˙˘‡ÌÂÚÓ Ì‡
 ÓÌÒÚ‡ÌÚËÌ ¬ÂÎËÍË Ì‡ÒÚ˙ÔËÎË ‰ÌËÚÂ Ì‡
ıËÒÚËˇÌÒÍËÚÂ ̂ ‡Â, ·ËÎË Ì‡ÏÂÂÌË ̃ Â-
ÒÚÌËÚÂ ÏÓ˘Ë Ì‡ Ò‚ÂÚËˇ Ô˙‚ÓÏ˙˜ÂÌËÍ
—ÚÂÙ‡Ì Ë Ì‡ ÔÓ„Â·‡ÌËÚÂ Ò ÌÂ„Ó ·Ó„Ó-
Û„Ó‰ÌË Ï˙ÊÂ ÕËÍÓ‰ËÏ, √‡Ï‡ÎËËÎ Ë ¿‚Ë‚.
Õ‡‰ ÚÂıÌËÚÂ „Ó·ÌËˆË ÔÓÒÚÓËÎË ̂ ˙Í‚‡.
ÃÓ˘ËÚÂ Ì‡ Ô˙‚ÓÏ˙˜ÂÌËÍ‡ Ì‡È-Ì‡ÔÂ‰
·ËÎË ÔÂÌÂÒÂÌË ‚ …ÂÛÒ‡ÎËÏ, ‡ ÔÓ-
Í˙ÒÌÓ - ‚ ÷‡Ë„‡‰.

œ‡Ô‡ —ÚÂÙ‡Ì I Á‡„ËÌ‡Î Ï˙˜ÂÌË˜Â-
ÒÍË ‚ 257 „. ÔË ˆ‡Û‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ ¬‡ÎÂ-
Ë‡Ì

—‚ÂÚË —ÚÂÙ‡Ì I ÔÓËÁıÓÊ‰‡ ÓÚ ÁÌ‡Ú-
ÌÓ ËÏÒÍÓ ÒÂÏÂÈÒÚ‚Ó, ÔËÂÎÓ ıËÒÚË-
ˇÌÒÚ‚ÓÚÓ. —ËÌ Â Ì‡ …Ó‚ËÈ. œ˙‚ÓÌ‡˜‡Î-
ÌÓ Â ƒˇÍÓÌ Ì‡ Â‰Ì‡ ÓÚ 7-ÚÂ ‰ˇÍÓÌËË, Ì‡
ÍÓËÚÓ œ‡Ô‡ ‘‡·Ë‡Ì ‡Á‰ÂÎˇ ¬Â˜ÌËˇ

„‡‰. »Á·‡Ì Â Á‡ –ËÏÒÍË ÂÔËÒÍÓÔ ‚
 ‡Ú‡ÍÓÏ·ËÚÂ Ì‡ —‚ÂÚË  ‡ÎËÍÒÚ ÓÚ Ò‚Â-
˘ÂÌËˆËÚÂ Ë ‰ˇÍÓÌËÚÂ-ÚËÚÛÎˇË, ‚ ÔËÒ˙-
ÒÚ‚ËÂÚÓ Ì‡ ‚ˇ‚‡˘Ëˇ Ì‡Ó‰, Ë ÔÓÎÛ˜‡-
‚‡ ÔÓÒ‚Â˘ÂÌËÂ Ì‡ 12 Ï‡È 254 „.

œÂÁ Ô˙‚ËÚÂ „Ó‰ËÌË Ì‡ ÛÔ‡‚ÎÂÌË-
ÂÚÓ ÒË ËÏÔÂ‡ÚÓ ¬‡ÎÂË‡Ì (254-260)
ÔÓˇ‚ˇ‚‡ Ú˙ÔËÏÓÒÚ Í˙Ï ıËÒÚËˇÌËÚÂ,
Á‡ÚÓ‚‡ ÷˙Í‚‡Ú‡ ÒÂ ‡‰‚‡ Ì‡ ÓÚÌÓÒËÚÂ-
ÎÂÌ ÏË. —˙˘ÂÒÚ‚Û‚‡Ú Ó·‡˜Â ÏÌÓÊÂÒÚ-
‚Ó ÔÓ·ÎÂÏË, Á‡ ˜ËÂÚÓ ‡ÁÂ¯‡‚‡ÌÂ
œ‡Ô‡ —ÚÂÙ‡Ì I ‡·ÓÚË ‡ÍÚË‚ÌÓ.

¬ÂÏÂÌÌÓÚÓ ÒÔÓÍÓÈÒÚ‚ËÂ Á‡ ÷˙Í‚‡-
Ú‡ ÔËÍÎ˛˜‚‡ ÔÂÁ 257 „., ÍÓ„‡ÚÓ, ËÁ-
Ô‡‚ÂÌ ÔÂ‰ „ÓÎˇÏ‡ ‚ÓÈÌ‡ Ò œÂÒËˇ,
ËÏÔÂ‡ÚÓ ¬‡ÎÂË‡Ì ËÁ‰‡‚‡ ‰ÂÍÂÚ,
ÒÔÓÂ‰ ÍÓÈÚÓ ËÏÒÍËÚÂ ÊËÚÂÎË Ì‡ ËÏ-
ÔÂËˇÚ‡ Úˇ·‚‡ ‰‡ ÒÂ Ó·Â‰ËÌˇÚ ÓÍÓÎÓ
ÂÁË˜ÂÒÍ‡Ú‡ ‰˙Ê‡‚Ì‡ ÂÎË„Ëˇ Ì‡ –ËÏ.
«‡ÔÓ˜‚‡Ú ÌÓ‚Ë ‡ÌÚËıËÒÚËˇÌÒÍË „ÓÌÂ-
ÌËˇ, Â‰Ì‡ ÓÚ Ô˙‚ËÚÂ ÊÂÚ‚Ë Ì‡ ÍÓËÚÓ
Â œ‡Ô‡ —ÚÂÙ‡Ì I. Õ‡ 2 ‡‚„ÛÒÚ 257 „. ÚÓÈ
Á‡„Ë‚‡ Ï˙˜ÂÌË˜ÂÒÍË, Ó·ÂÁ„Î‡‚ÂÌ ÓÚ ÔÂ-
ÚÓË‡ÌˆËÚÂ Ì‡ ËÏÔÂ‡ÚÓ‡.

œÓ„Â·‡Ì Â ‚  ‡Ú‡ÍÓÏ·ËÚÂ Ì‡ —‚ÂÚË
 ‡ÎËÍÒÚ. œÓ-Í˙ÒÌÓ ÏÓ˘ËÚÂ ÏÛ Ò‡ ÔÂÌÂ-
ÒÂÌË ‚ ËÏÒÍ‡Ú‡ ˆ˙Í‚‡ ì—‡Ì —ËÎ‚ÂÒÚ-
Ó ËÌ  ‡ÔËÚÂî, ‡ ÔÂÁ 1682 „. - ‚ ̂ ˙Í‚‡-
Ú‡ ì—‡ÌÚÓ —ÚÂÙ‡ÌÓ ‰ÂË  ‡‚‡ÎËÂËî ‚
œËÁ‡, Í˙‰ÂÚÓ ÔÓ˜Ë‚‡Ú ‰Ó ‰ÌÂÒ.
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ЦСКА прегази Берое с 5:1 и записа
най-категоричната си победа от нача-
лото на сезона.

Бразилецът Маурисио Гарсес (5) от-
кри след атака по левия фланг на Тибо
Вион и Брадли Де Нойер. Малко по-
късно Георги Йомов пропусна от чис-
то положение. Дюкенс Назон (18) уд-
вои отново след пас на Вион и след
консултация с ВАР. Арбитърът Вален-
тин Железов отмени заради засада по-
падение на Асен Дончев (61), а Браян
Морено (75) отбеляза трети гол. Ре-
ферът Железов отсъди дузпа за гостите
за игра с ръка на Мено Кох и Абуба-
кар Тунгара (81) намали.

В добавеното време съдията свири
дузпа и за ЦСКА за фаул на Николай
Николаев срещу Лазар Туфегджич в пе-
налта, която Иван Турицов (90+4) реа-
лизира. В последните секунди вратарят
Иван Караджов сгафи и реши да отиг-
рае с глава, Гарсес (90+6) му отне топ-
ката и я вкара за пети път с петия си
гол през сезона.

ЦСКА се изравни с Лудогорец на
върха на efbet Лига. Двата отбора имат
по 10 т. и по 2 допуснати гола. Разград-

РЕЗУЛТАТИ

IV кръг
ЦСКА - Берое 5:1 1:0 Гарсес (5)

2:0 Назон (18) 3:0 Морено (75) 3:1
Тунгара (81-д) 4:1 Турицов (90+4-д)
5:1 Гарсес (90+6); Локо Сф - Ботев
Пд 2:0 1:0 Митков (50) 2:0 Димит-
ров (84), ЧК: Етоо (Б-27); Хебър -
ЦСКА 1948 0:1; Лудогорец - Спар-
так Вн 5:0; Ботев Вр - Локо Пд
0:1; Пирин - Славия 1:2; снощи:
Арда - Септември; Черно море -
Левски (отложен).

III кръг
Спартак Пл - Янтра 2:2 0:1 Васи-

лев (23) 1:1 С. Христов (63) 2:1 Ива-
нов (85) 2:2 В. Христов (90); Литекс
- Созопол 4:0 1:0 Радев (36) 3:0 Капи-
танов (50 и 79-д) 4:0 Георгиев (84);
снощи: Беласица - Ботев Пд-2; днес,
18.00: Миньор Пк - Крумовград.

чани обаче са вкарали 12, а ЦСКА - 10.
“Най-добрият ни мач досега. Това

е начинът, по който ЦСКА трябва да
играе. Берое е добре подготвен так-
тически отбор, но с агресия не им
позволихме да играят това, което
искат. Имам 25 футболисти, играем
през три дни, трябва да се изявяват
всички. Добрите футболисти са доб-
ре дошли при нас. Имахме късмета
да вкараме два бързи гола. Иска ми
се футболистите да показват най-до-
брото си лице, крачка по крачка опит-
ваме да го изградим.

Сейнт Патрик е много добър отбор,
който отстрани Мура. Трябва да разбе-
рем, че в Европа трябва да сме концен-
трирани през всички 90 минути”, каза
доволен треньорът Саша Илич.

“Изключително щастлив съм да вка-
рам дебютния си шампионатен гол за
ЦСКА. Не играх по най-добрия начин.
Радвам се, че спечелихме пред нашите
фенове. Не се фокусирам върху цифри-
те. Можех да вкарам и през първото
полувреме, но най-важното е победата.
Очаквам такава и в четвъртък. Ще да-
дем максимума от себе си. Ако можем,
ще отбележим 4-5 гола. Ако искаш да
се бориш за първото място или да си в
групите на турнир в Европа, трябва да
си уверен. Шегуваме се, играем с наст-

роение. Важно е да печелим и като гос-
ти”, каза Дюкенс Назон.

“Започнахме неуверено и с прека-
лено голям респект мача. До 2:0. После
подобрихме някои неща, но тези два
гола и след елементарни грешки в доба-
веното време се получи тази тежка за-
губа. Ние сме преценили да играем с
трима централни бранители. Това е и с
оглед на хората, с които разполагаме.
Не мога да кажа дали ще дойдат много
нови хора, но трябва Берое да издържи.
Имаме нужда от точки. Ще трябва да
направим всичко възможно да ги спече-
лим. Трябва ни повече старание в тре-
нировките и в мачовете”, коментира
треньорът Петър Хубчев.

Хаитянинът Назон вкара и за
първенството и се закани на Сейнт Патрик

Владимир НИКОЛОВ

Локо Сф стигна до първи
успех през новия сезон, след
като надви с 2:0 Ботев Пд в
мач от IV кръг на efbet Лига.
Така отпадналият миналата
седмица от Европа пловдив-
ски тим продължи черната
си серия след попадения на
Димитър Митков (50) и ре-
зервата Илия Димитров
(84). Ключов бе моментът,
когато в средата на първото
полувреме Джеймс Ето’о
(27) получи директен чер-
вен картон за груб фаул
срещу Митков. В 40-ата ми-
нута след намеса на ВАР не
бе зачетен гол на Мохамед
Брахими заради засада.

Ïúðâà ïîáåäà íà Ëîêî Ñô,
÷åòâúðòà çàãóáà íà Áîòåâ Ïä

СНИМКА BOTEVPLOVDIV.BG

Симеон Славчев (вдясно) избива топката от краката
на Емануел Току за победата на Локо над Ботев Пд

ГЛЕДАЙТЕ

Футбол
ПО ДИЕМА СПОРТ 3
ШАМПИОНСКА ЛИГА
20.45 Лудогорец - Динамо З

ПО ДИЕМА СПОРТ
18.00 Миньор Пк - Крумовград

ПО МАКС СПОРТ 3
3.30 Депортиво Тачира - Индепен-
диенте дел Вале

ПО МАКС СПОРТ 4
1.15 Насионал - Атлетико Гоянензе
3.30 Коринтианс - Фламенго

ПО НОВА СПОРТ
ТАЕКУОНДО
19.00 СП за юноши в София

ПО МАКС СПОРТ 1
ТЕНИС
19.00 Турнир във Вашингтон
(мъже)

ПО МАКС СПОРТ 2
3.00 Турнир в Лос Кабос (мъже)

Антоан Бароан можеше да
върне едно попадение в по-
следните секунди на мача, но
вратарят Александър Любе-
нов със сетни сили успя да
улови удара му.

Двубоят бе под №100 за
капитана на “железничарите”
Красимир Милошев с екипа
на Локомотив. За “червено-
черните” дебютира бившият
играч на Левски и Ботев Пд
Антонио Вутов.

Агитката на Ботев поиска
обяснения от играчите след
мача, но само българите Вик-
тор Генев, Димитър Тонев и
Николай Минков се наредиха
на парапета, който отделя

публиката от терена. Набли-
зо до тримата остана Мартин
Секулич. Според запознати

“бултрасите” са поискали
задължителна победа над
ЦСКА в неделя в “Коматево”.

ÖÑÊÀ ñãàçè Áåðîå

СНИМКА CSKA.BG

Маурисио Гарсес вкара два гола за разгрома на ЦСКА над Берое
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Женският национален от-
бор на Англия спечели домаш-
ното си Европейско първен-
ство и заслужи първа голяма
титла. Пред 90 000 на ст.
“Уембли” “лъвиците” се нало-
жиха на финала с 2:1 след
продължения над Германия.

Това е първо спечелено
първенство от “Родината на
футбола” след 1966 г., когато
мъжкият отбор триумфира на
осмото Световно първенство
след успех с 4:2 отново над
Германия (ФРГ) и на “Уемб-
ли”, и пак след продължения.

Футболистките на Англия се радват с евротитлата

Отборът на домакините
доминираше изцяло през
първото полувреме, но про-
пусна няколко чисти положе-
ния и нулевото равенство се
запази до почивката.

След страхотен дълъг пас
Кейра Уолш изведе Ела Туун
(61), която хладнокръвно
прехвърли вратарката на Бун-
дестима и накара митичния
стадион да избухне.

Германките, който играха
без контузената си звезда
Александра Поп, качиха обо-
ротите и поеха контрол върху

Àíãëèÿ ñ ïúðâà åâðîòèòëà

мача. Тибеа Васмут намери
Лина Магъл (79), която прати
топката в долния ъгъл на вра-
тата на Англия.

В продълженията англи-
чанките грабнаха победата в
112-ата минута, когато след
разбъркване Клои Кели с ху-

бав удар от наказателното
поле отново реализира. Така
Бундестимът записа първа за-
губа в деветия еврофинал.

Тежки съперници очакват Лудого-
рец в плейофите на Шампионската лига.
“Орлите” ще са сред поставените отбо-
ри на жребия, който е днес от 13 часа
в Нион. Първо обаче българският
първенец трябва да се справи с Динамо
Загреб в III предварителен кръг. Първа-
та среща е днес от 20,45 часа в Разград
и ще бъде излъчена по Диема спорт 3.
Реваншът е след седмица на ст. “Мак-
симир”.

Ако се справи с хърватите, Лудого-
рец очаква следните съперници: Шериф
Тираспол (Мол)/Виктория Пилзен

Òåæêè ñúïåðíèöè çà Ëóäîãîðåö
„Орлите” имат и сложна задача срещу Динамо Загреб в ШЛ

(Чех), Будьо/Глимт (Нор)/Жалгирис
(Лит) или Цървена звезда (Сърб)/Пю-
ник (Арм).

Наставникът на Лудогорец Анте
Шимунджа подчерта, че мислят единст-
вено за мачовете с Динамо.

“Играем вкъщи и се надявам футбо-
листите да се жертват за нашия успех.
Факт е, че първият двубой не решава
всичко, но позитивен резултат ще е от
полза за продължаването ни напред”,
обяви словенецът.

“Динамо ще е най-трудният ни съпер-
ник от началото на сезона. Те са сред

доминантите на Балканите, със силно
представяне на европейската сцена. Ди-
намо е качествен отбор, уважаваме ги,
защото знаем срещу кого се изправяме.

Новият футболист Якуб Пьотров-
ски е на разположение, тъй като имаме
място в картотеката. Клод Гонсалвеш
все още е контузен, всички останали са
готови”, разкри Шимунджа и говори за
бъдещето на Пиерос Сотириу. Кипъ-
рецът е пред трансфер в Япония.

“В професионалния живот всичко
може да се случи. Подготвя се за мача
и има огромно желание да играе. Цели-

ят отбор го уважава. Информацията,
която имаме за него, е позитивна”,
допълни словенецът.

“Преди мача има напрежение, ло-
гично е. Всеки иска да играе в такива
двубои. Най-важното е да сме радост-
ни след последния съдийски сигнал”,
обяви Георги Терзиев. Защитникът се е
изправял срещу Динамо с “орлите” през
2013 г., както и с Хайдук Сплит. “Ос-
танали са 4-5 човека от онзи отбор,
срещу който съм играл. Имат подобре-
ние сега, безспорно. Гранд като тях
винаги надгражда”, добави Терзиев.

В пълна мистерия се превърна гос-
туването на Левски на Хамрун Спар-
танс. Срещата ще се играе в четвъртък
в Малта, но на този етап още не се
знае на кой стадион. Именно тази сре-
ща е единственото изключение, сочи
справка на сайта на УЕФА. Всички
други стадиони вече са ясни.

Арената, на която домакинства Ха-
мрун в първите два кръга, е от втора
категория и не може да приеме мача
със “сините”, тъй като не отговаря на
изискванията.

Очаква се Хамрун и Левски да иг-
раят на Националния стадион на
Малта, но това все още не е обявено

Димитър Кузманов
записа рекорд в светов-
ната ранглиста. Втората
ни ракета прогресира с
25 позиции до №164.
Това се дължи на 45-те
точки от 1/2-финала на
“Чалънджър”-а от най-
високата категория 125 в
Цуг, Швейцария. Плов-
дивчанинът събра 326 т.

Водещата ни ракета
Григор Димитров отстъ-
пи една позиция до №19
с 1730 т. Той бе изпрева-
рен от Роберто Баутиста
Агут, завоювал титлата в

Макс Верстапен капарира титлата
във Формула 1. Нидерландецът триум-
фира и в Гран при на Унгария, като
събра 258 точки. Пилотът на Ред Бул
води с 80 т. пред основния си конку-
рент Шарл Льоклер (Фр, Ферари) - 178,
а до края на сезона остават девет стар-
та. Така, с оглед на болида си, “лале-
то” вече е много близо до защитата на
шампионския трофей от миналата го-
дина. Този сезон той вече е с осем
победи от общо 13 старта.

На пистата “Хунгароринг” Макс бе
блестящ, след като стартира 10-и, към
края се завъртя, но пак финишира
първи с време 1:39:35,912 часа. Вер-
стапен изпревари със 7,834 сек. Люис

Ðåêîðä çà Ìèêî, ðåãðåñ çà ÃðèøîÌèñòåðèÿ çà ãîñòóâàíåòî
íà Ëåâñêè â Ìàëòà

от УЕФА.
Ако елиминират малтийците, лев-

скарите ще са сред непоставените ти-
мове на жребия за плейофите, който е
днес от 15 часа.

Германският Кьолн е един от
възможните варианти. Левски също
така може да се изправи срещу един
от кошмарите си - АЕК Ларнака, от
който отборът не пази добри спомени.
Загубилият от двойката АЕК Ларнака/
Партизан ще попадне в урната на по-
ставените. Другите възможни съпер-
ници са Зоря Луганск (Укр)/Универ-
ситатя Крайова (Рум) и Славия Прага
(Чех)/Панатинайкос (Гър).

Кицбюел, Австрия.
Тази седмица хасков-

лията ще участва на АТП
500 турнира във Вашинг-
тон. 31-годишният бълга-
рин е поставен под №5 и
ще почива в първия кръг,
а във втория очаква по-
добрия от двубоя между
Адриан Манарино (Фр,
№67) и Брадли Клан
(САЩ, №808). Димитров
няма точки за защитаване,
тъй като миналата година
отпадна още на старта.

В ранглистата води
Даниил Медведев (Рус)

със 7625 т., пред Алек-
сандър Зверев (Гер) -
6850, Рафаел Надал (Исп)
- 6165, и др.

При дамите Виктория
Томова изкачи две места
до №108 с 612 т. Тази
седмица софиянката ще
участва на турнира в
Гроджиск Мазовски,
Полша ($100 000).

В челото няма проме-
ни. Води Ига Швьонтек
(Пол) с 8396 т., пред
Анет Контавейт (Ест) -
4476, Мария Сакари
(Гър) - 4190, и др.

Ìàêñ Âåðñòàïåí êàïàðèðà
òèòëàòà âúâ Ôîðìóëà 1

СНИМКА БТА

Макс Верстапен се радва с екипа си след триумфа за Гран при на Унгария

Хамилтън (Вбр, Мерцедес), а после-
ден на подиума се качи Джордж Ръсел
(Вбр, Мерцедес) - на 12,337 сек.

Големите губещи пак са от Ферари,
защото заради грешна стратегия Льок-
лер остана чак шести, а съотборникът
му Карлос Сайнц (Исп) е четвърти.

“Условията бяха много трудни, но
имахме наистина добра стратегия.
Беше забавно”, каза Макс.

При конструкторите начело е
именно Ред Бул с 396 т., пред Ферари
- 314, Мерцедес - 270, и др.

Сега предстои лятна почивка за
пилотите и отборите, като следващото
състезание ще е за Гран при на Белгия
на 28 август.


